= LEBRUNO, Michael Statement

Taken: 4/5/96

006997



SOMPLAINT #: ®1-S607E
OFFENSE & CLASSIFICATION: HOMICIDE
STATEMENT OF: STEFHEN LEBRUND FAGE 1

TRANS . SERIAL 1 24

SERIAL

THE FOLLOWING WILL BE A& VOLUNTARY TAPED STATEMENT TAKEN FROM STEFHEN
MICHAEL LERBRUNMDS W/My DOR &/1/54y REZIDENT ADDREZS .

: THIGS
STATEMENT I3 DBEING TAKEN IN REGARD T0O  CERTAIN ENOWLEDGE THAT MR
LEBRUNG  HAS CONCERNING AN INCIDENT THIE FOLICE DEFARTMENT IE
CURRENTLY INVESTIGATING REFERENCE TO A& HOMICIDE WHICH QOCCURRED IN THE
CITY OF HOLLYWIODs  COUNTY OF BROWARD: STATE OF FLORIDA ON 7/Z7/51.
REFORTED TIME AFFPROXIMATELY 12:320 HOURE: LOCATION 300 HOLLYWIID MALL>»
CITY OF MOLLYWDOD. THIS STATEMENT I8 BEING TAREN BY DETECTIVE MARK
SMITH» BADGE 1143 OF THE CITY 0OF HILLYWQOD FOLICE DEPARTMENT. ALSO
PREBENT I8 INVESTIGATOR PHIL MUNDY WITH THE BROWARD COUNTY STATE
ATTORNEY'E OFFICE AND SFECIAL  AGENT DON  CONDON  WITH THE FLORIDA
DEFARTMENT 0OF LAW ENFORCEMENT. THIZ STATEMENT I8 COMMENCING ON 4/5/%:
AT AFFROXIMATELY 1122 HIURS. THE LOCATION OF THE INTERVIEW IS THE
FLORIDA DEFARTMENT OF LaAW ENMFORCEMENT ORLANDD OFFICE.

. ALRIGHT STEFHEN AT THIS TIME I'D LIKE TO FLACE YOU UNDER DATH BY
VIRTUE OF MY COMMISZION A5 A FPOLICE OFFICER CERTIFIED WITH THE STATE
OF FLORIDA. FIRET OFF BIR ARE YU AWARE IT I8 A& CRIME TO LIE UNDER
OAaTHT

A. YEE. EIR.

. Ok. COULD YOU RAISBE YOUR RIGHT HaND FLEAEEY LET THE RECORD REFLECT
HE'S DOING Ef. DO YOU SO0LEMNLY SWEAR TO TELL THE TRUTH. THE WHOLE
TRUTH AND NOTHING EBUT THE TRUTH 50 HELF YU GOD?Y

A. YET I DO,

N. STEFPHEN MICHAEL LEERUND HAVING AFFEARED BEFDORE ME AS A FOLICE
OFFICER OF CITY OF HOLLYWOODs  COUNTY OF BROWARDs STATE OF FLORIDA
HAVING BEEN DULY SWORN DEFOSES AND STATEE. WE'LL BE OFF TAFE FOR ONE
SECOND. k. WE'RE BACKE ON TAFE WE WERE JUST INTERRUFTED EY A LITTLE
FHONE CaAlLL THERE. ETEFHEN FIRET OFF WOULD  YOU STATE YOUR FULL  NAME
AND BIRTH DATE FIOR ME FLEABE?

A. SITEFHEN MICHAEL LERBRUND &/71/546.,

M. ALRIGHT. STEFHENM AT THEs AT THE. THIE TIME I'D LIKE TO ASK YOU
SOME QUESTIONS REGARDING SOME INFORMATION WHICH YOU  PFPROVIDED T2 THE
FLORIDA DEFARTMENT OF LAW ENFORCEMENT A FEW DAYE AGD IN REGARDING
SOME ENOWILEDGE YOU HAD AROUT THE ADaAM WaALEH MURDER.

A UH-HUH.

M. WHICH OCCURRED IN HOLLYWIOD ON  THE AROVE DATE  THAT I MENTIONED.
BEFORE WE GET INTO. INTD THOSE QUESTIONE AZ 1 SAID BEFORE I'D LIKE T
GET SOME BACKGROUND  INFORMATION ON YOURSELF. IT'S MY UNDERSTANDING
COuLD You TELL ME WHERE:s WHERE YOU WERE BUORNY

A, DRLANDD: FLORIDA.

: REFORTING OFF. 1 MaRE SMITH
l1iaz \\ DATE: 4712794 SUFPERV . AFPFPRIV ., SERIAL:

FEVIEWER:
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#: B1-B4073
CLASEIFICATION: HOMICIDE
OF 3 BTEFPHEN LEERUND

OH. YOU EORN AND RAISED IN ORLANDDs FLORIDA?T
YES éIR.
Ok« HAVE YO EVER LIVED ANYWHERE ELEET
I WENT TO COLLEGE IN NIRTH CAROLIN&s MARSHILL.
MARSHILL ¥

UH~HUH .

DID YU FINISH, COMPLETE COLLEGE?Y

N

Ok DO YOU REMEMEER THE DATES THAT YOU WERE IN NORTH
T4 TOQ T4,

Ok. WAS  YOURs WHAT WAS  YOUR MAJOR? YOU WEREs WERE

WANT THEN AT THAT TIME TO RBE A FOLICE OFFICER CORT

FAGE Z
CAROL INAT
YOous DID YO

FOLICE

A. NI SIR,

e . AT WHAT  POINT IN YOUR LIFE DID YOU DECIDE T BECOME A FOLICE
OFFICER?T

A. FROEABLY AEOUT TWI YEARZ AFTER THAT.

K. DID YoUs DID YOU COME BACK DOWN TO FLORIDAT

A. YEB.

M. Ok. CAN  YOU TELL ME HOW  IT CAME ABOUT  THAT YOU BECAME A

OFF ICERY

A. WELL I WASE WORKING FOR MY FATHER DOING ALUMINUM CONSTRUCTION AND I

JUET s
MY LIFE AND I
THE MILITARY

G

e

I DIDN'T FEEL LIKE THAT'S WHAT

HAD A EBROTHER IN THE MILITARY AND
50
Do YOU REMEMEER WHERE YOU FIRST APFLIED FORT

CH

JURISDICTIONT

TRANS . SERIAL: Z4m3
1163

SERIAL:
N TEWER

EDGEWICD FOLICE DEFARTMENT.

EDGEWIOD?

EDGEWIID .

Ok . WHERE I8 THAT LOCATEDT
JUSET S0UTH OF ORLANDD,

MARE, EMITH
BUFERV . AFFROV .. SERIAL :

REFORTING OFF.,

DATE: 4/12/%4

I WANTED TO DO FOR THE REST
I COULDN'T GET INTD
I JUST THOUGHT FPERHAFE 1'D GO INTD LAW ENFORCEMENT.

WHAT CITVYs

oF

WHAT
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COMPLAINT #: 21-8=20732
OFFENSE % CLASSIFICATIUON: HOMICIDE
CBTATEMENT OF @ BTEFHEN LEBRUND FAGE 3

3

. OkL. AND YOU AFFLIED AND DIDs DIDs AND YOU WERE HIREDT

A. NO T WAE HIRED AS A RESERVE OFFICER THERE. I WAE PUT ON AS A
RESERVE OFFICER AND THEY SFONSORED ME  FDR THE ACADEMY AND I WENT T
THE ACADEMY THROUGH THEM. I AFFLIED TO THEM AND IT WAZ A VERY SMALL
DEFARTMENT AND THERE WAS NOT A HMIGH TURNOVER RATE. AND S0 I HAD GIONE
TO A SFECIALTY CLASS AT SEMINOLE COMMUNITY COLLEGE AND MET SOMEEODY
FROM NEW SMYRNA FOLLICE DEFARTMENT . ‘

Gt Ok,

A. AND THEY HAD TOLD ME THAT THERE WERE POSITIONS OFENING OVER THERE
SOOI AFFLIED THERE AND WAS ACCEFRTED THERE.

G WHAT DATEE ARE WE TALKING NIW AT EDGEWATER FD7?

A. OHs I BELIEVE IT WAS LIKE 77 TO 79.

B k.

DC. THAT'ES EDGEWIOD.

A. EDGEWIIDs YES.

L. EDGEWOOD. Ok, YEA&H.

A. THERE IE AN EDGEWATER FOLICE DEFARTMENT.

e CF. T UNDERSTAND.

A. EDGEWOOD IN ORANGE COUNTY AND EDGEWATER IS5 IN VALDUSIA.
M. THANE YOU. 77 TO 79. WERE YOU & RESERVE OFFICER THE WHOLE TIMET
A. YES.

. Ck. AND YOU LEFT THERE IN 7% FOR WHAT REASONT

A. 1T WENT T NEW SMYRNA AZ A FULL TIME OFFICER.

. Q. AT THE TIME YOU WERE: YOU WERE AT EDGEWOODs YoU WEREs YOU HAD
THE TITLE AS RESERVE OFFICER EUT WERE YOU» WAS YOU CERTIFIED ToO%

A. YEB.
L. T BE A FOLICE OFFICERT
A. YEE I HAD ARREST FOWERS.

. DK . S0YOU JUST MOVED OVER Tios T NEW SMYRNA» THEY HIRED Yous Yoo
DIDN'T HAVE T GO TO THE ACADEMY.

A. ND I'D ALREADY BEEN T3 THE ACADEMY.

=] REFORTING OFF., @ MARE SMITH
Vo SBFFROV VU SERIAL :

fix]

TRANS.SERIAL : Z4
SERIAL: 1143 DATE: 4/1Z/%&
NIEWER:
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COMPLAINT #: 21-S54073
DFFENSE & CLASBIFICATION: MOMICIDE
STATEMENT OF: STEFHEN LEERUND FAGE 4

. Ok. 50 1977 YOU WERE WORKING IN NEW SMYRNAT

W UNTIL WHENT

A« ABDUT 20, &1. MY DATES MAY BE A LITTLE QFF BUT.
Be QK. THAT'S ALRIGHT.

Ao IT'S LIKE 81y SOMETHING LIKE THAT.

B WHEN  YOU  WERE WITH NEW SMYRNA WHAT WERE YOURs WHAT WAS  YOUR
CAFACITY THERE AS AN OFFICER? WERE YOU WITH JUST ROAD FPATROL?

A. T WAE AN OFFICER AND THEN I WENT INTO INVESTIGAs I WAS AN
INVEETIGATOR.

G, OH» UNDERCOVER ORy ORT

A. WE DID A LITTLE RIT OF EBEOTH BUT MOBTs  IT WAS  JUST PRIMARILY
INVESTIGATIONE. I HANDLED EVERYTHING FROM BAD CHECKS T HOMICIDE.

Ge Ok. AND THATS THAT. WELL HOW LONG WERE YOU IN INVESTIGATIONST

AL ABOUT 25 ARBIUT, ARIUT 18 MONTHS.

. Ok WHAT HAFFEMED THENT

A. I JUST MYs MY WIFE AT THE TIME WAS A NURSE» ZHE DIDN'T LIKE THE
AREA AND SHE WAS AWAY FROM HER FARENTS 80 WE JUSTs I CAME QVER HERE
AND OFENED UF A» A FRIVATE INVESTIGATIR FIRM.

. AFTERy AFTER NEW SMYRNAT

A. AFTER NEW SMYRNA. YESs I RESIGNED OVER THERE.

L. 0. AND WHEN WAS THAT =17

A« ABDUT 21+ YEAH.

W 80 YOU OFENED A A PRIVATE INVESTIGATOR.

A UH-HUH.

. BUSINEEBE HERE INy IN OIRL.ANDO?

A. YEB.

. WHAT WAE THE NAME OF IT?

A. Ie STEFHEN M. LEERUND'S FRIVATE INVESTIGATIONS.

TRONES . BERIAL: 2438 REFORTING OFF. : MaRE EMITH

DERIAL:

11473 DATE: 4/1Z/%& SUFERY . AFFRIV . SERIAL:

REVIEWER :
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COMPLAINT #: 21-Ba073

OFFENSE % CLASSIFICATION: HOMICIDE
STATEMENT 0F: STEFHEN LEERUND FAGE 5
£. HAD AN AFFROFRIATE NAME I GUESS.
A. YEAH.
§. AND FROM 1921,
A. T ABOUT THE LATTER FARTs I ONLY DID THAT FOR AEOUT A YEAR THEN I
WENT TO WORE FOR THE LONGWOOD FOLICE DEFARTMENT .
. OK. LET ME JUST. FEEL FREE TO ASK ANY DUESTIONS YOU KNOW I'Ms I'M
JUBT RAMELIMG ON BUT YOU CAN JUMF IN AT aNY TIME. OF. I'M SORRY THE:
THE YEAR WaAS TILL WHEN YOU'VE HAD THIS (UI) BUSINESST
A. ABOUT &=1.
f. OK. DURING THIS TIME YOU'RE STILL» YOU'RE LIVING IN ARLANDO.
A. YES.
B. OK. CAN  YOU  TELL ME, YOU MENTIONED THAT YOU WEREs YOU WERE
INJURED» YOU WERE SHOT ON»s ON THE JOE.
A. NOs  Is Iy I DON'T KNOW WHERE THE INJURED FROM THE SHOT CAME FROM.
I WAS STABBED AND IT CAUSED A» As A HEART CONDITION THAT CAUSED MY
ELOOD FRESSURE T GO SKY HIGH AND IT BLEW ONE COF MY KIDNEYS 0UT.
©. I UNDERSTANDs 0. YOU SAY YOU WEREN'T SHOT.
A. NI, OHs OF.
FM. HOW DID» HOW DID THE STABEING HAPFENT
A. TRYING TO MAEE AN ARREST.
FM. WHILE YOU WERE WORKING WITH NEW SMYRNA EEACHT
As NO WITH LONGWOOD.
B OF. WEs 0OF. WAIT A MINUTE. LONGWOODs WE HAVEN'T COME  UF 0N
LONGWOOD YET. RIGHTT
A. NI I, THAT'S WHERE I WENT T0.
. QK. IT'M SORRY.
A. YEAH.
B. S0 WHEN DID YOU, S0 AFTER YOU FI BUSINESE I8 GDING.
A. ABOUT THE END OF 21 I APFLIED FOR LONGWOOD FOLICE DEFARTMENT.
W Tk,
A. AND WAS ACCEFTED THERE.
TRANE . SERIAL: 45 REFORTING OFF. : MARK SMITH

SERIAL :

| REVIEWER:

tlas DATE: 4/12/94 SUFERV ., AFFROV, BERIAL:

[
£Lod
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COMFLAINT #: 21-84073
OFFENSE & CLASBIFICATIONM: HOMICIDE
STATEMENT QOF: STEFHEN LEEBRUND FAGE &

B. AND LONGWOOD IS WHERET
A. JUST NORTH OF HEREs CORLANDDs IT'S IN SEMINCOLE COUNTY.

B 0RO B0 OYOU GOT ACCEFTED AMD BEGAN WORKING WITH LONGWOOD. OF. WHAT
WERE YOURSs HOW LONG DID YOU WORE THERE FOR LONGWOODT

AL ARDUT TWO YEARS.

F. WHAT WAS YOUR CAFACITY THERE WITH LONGWIOD FDT FROM THE BEGINNING
TOOTHE TIME YOU LEFT.

A. A PATROLMAN AND TRAFFIC HOMICIDE INVESTIGATOR.
WM. FROM THE TIME THAT YOU BTARTED TO THE TIME YOU LEFT?

A. RIGHT.

©. THE INCIDENT THAT YUOU'RE TALKING ABOUT WHEN YOU GOT INJURED WHAT
WAS THE?

A. JUET AN ARREET THAT I WAS TRYING TO ARREST SIOMEEODY ANDs  AND
ACTUALLY WHAT I WAE STAREED WITH WAE Ay A FIECE OF A TREE LIME. AND
I, I WENT T THE HOSFITAL FIOR IT AND Is AFTER I WENT TO THE HOSFITAL
I STARTED HAVING FROEBLEME aND IT JUSTy MY BLOOD FRESEURE 3STARTED
GOING ABESOLUTELY NUTS AND  IT BLEW MY KIDNEYS QUT. AND 30 I TOOH Ay I
TOOE. A LEAVE OF ABZENCE FOR AWHILE AND THEN I JUSTs THE DOCTOR SAID I
COULDN'T G EBACK . AND OHs LET ME SEE THAT WAS ARBQOUT FOUR OR FIVE
YEARE LATER I HAD TO HAVE A KIDNEY TRANIFLANT.

M. 80 1933 I APFROXIMATE ABOUT WHEN YOUs YOU STOFFED WOREING WITH
LIONGWOODT

AL UH-HUH.

. AFTER 1933 WHAT CAN  YOU TELL US ARBJUT YOURSELF? WHERE DID VYOU
WORE Yy WHERE DID YOU LIVE?

A. I WORKED FOR A COURLE OF DIFFERENT PRIVATE INVESTIGATOR FIRME. I
WORKED FIOR A FLACE CALLED ARTIE WRIGHT AND I WORKED FOR A GUY NAMED
DALE FROFIT AND THEN TOWARDS THE END 0QF THE 2Z0'S IS5 WHEN I REALLY
STARTED GETTING SICH. ABOUT 1928 I QUIT WORK. I COULD ONMLY  WORE
SFORADICALLY  AND I WAE ERETWEEN THE DISABILITY CLAUSES FOR SOCIAL
BECURITY WHERE IF YOU HAD T2 BE ON DIALYSIS OR  YOU HAD T3 HAVE A
EIDNEY TRANEFLLANT T RECEIVE DISARILITY. WELL I WAEN'T ON DIALYSIZ
AND I HADN'T HAD MY KIDNEY TRANSFLANT S0 I WASN'T ABLE TO GET
DISABILITY YET. S0 I HAD TO WORK SOME 0ODD  JOBS YOU  ENDOW SOMEBODY
WOULD CALL AND SAY I NEED A CAR REFISSESEED OR SOMETHING LIKE THAT
AND I'D GO DI¥ THAT. THEN IN 1990 I HAD MY FIDNEY TRANEFLANT AND THEM

I WAS ACCEFTED ON DISABRILITY.

FUNI ] L
TRANS.SERIAL: Z423 REFORTING OFF. @ MARE SMITH
SERIAL: 11432 DATE: 4/1Z/%4 BUFERV ..AFFRIV ., SERIAL:
FEVIEWER
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COMPLAINT #: 21-84073
CFFENSE. & CLABSIFICATION: HOMICIDE
STATEMENT 0OF: STEFHEN LEEBERUND FAGE 7

FM. GOING BACK TO LOMGWOOD. WHEN YOU WERE INJURED DID YOU LEAVE 0N
DISABILITY FROM THE LONGWOOD FOLICET

A. NO T DIDN'T. I LEFT ONy I. WHEN I LEFT NEW SMYRNA WORKERS COME WAS
TAKING CARE OF MY MEDICALS BUT I WAS NEVER AWARDED DISAEILs LONG»
LONG TERM DISABILITY. AND THAT'Ss THAT'S A WHOLE DIFFERENT ISSUE WITH
AN ATTORMEY  THAT. BUT I I DON'T RECEIVE LTD FROM THE CITY oOF
LONGWOOD.  WHAT I DO RECEIVE IS MY MEDICAL. THEY TOAKE CARE 0OF ALL MY
MEDICALE WHICH INCLUDED MY TRANSPLANMT. :

FM. UH-HUH.

A. CAUBE IT WAE A RESULT OF & JOE RELATED INJURY. ALL MY MEDICATIONS
AlLL THE MEDICAL FACTORE THAT SURROUND THAT.

FM. YEAH.

A. ANDs EUT AE FAR AS THE DISAEBILITY WHAT I GET IT COMES FROM S0CIAL
SECURITY.

FM. DIDs DID YOU HAVE T LITIGATE SOMETHING WITH THE LONGWOOD FOLICET
A. YEAH» JUET THE WORKERS COMF ASFECT OF IT.

FM. I BEE.

A. JUST Tds TO MAKE SURE THAT MY MEDICALS WERE TAKEN CARE OF.

@. ANYTHING ELSE AEQUT THE BACHGROUND INFORMATION EEFORE WE GO ON TO
THE INFORMATION PHILs DONT

DC. IS THERE ANYTHING 0N ANY OF THE FOLICE DEFARTMENTS  YOU WORKED
FORs DID YU HAVE ANY COMMENDATIONS DR ANY DISCIFLINEST

A. YEAH. I HAD A COUFLE 0OF COMMENDATIONS. I HAD ONE FROM EDGEWOOD. I
HAD A COMMENDATION FROM OHs I DON'T KNOW IF IT WAS A COMMENDATION EBUT
IT WAS A RECOMMENDATICON THAT I EE MIVED FROM  THE PATROL TO THE
INVESTIGATIVE BECAUSE OF MY WORE AEILITYs MY INVESTIGATIVE ABILITY ©ON
THE ROAD. AND THEN ALONG WITH MY SUFERVISOR HAD WRITTEN ME A COUFLE
OF COMMENDATIONS ON &~ ARRESTSs USING (UI) FLACE PROCEDURES THAT: AND
FINDING THEM A FLACE WAS: AN ALARM THAT SOMEECODY HAD  ALREADY CHECKED
AND LEFT AND I CAME EACK T RECHECK IT AND FOUND SOMEEODY IN THERE
YOU ENCOW THAT TYFE OF STUFF. I, I WAE REFRIMANDED ONCE FOR I HAD» WAS
DIRECTING TRAFFIC IN A RAIN STORM ONE TIME AND I FORGOT TO CHECK MY
GUN  AFTERWARDE AND IT HAD A LITTLE BIT 0OF s WELL ACTUALLY A WHOLE LOT
OF  RUST ON IT. AND I DID GET WRITTEN UF  FOR THAT AND THAT WAS
FROBAELY ABOUT THE EXTENT OF MY DISCIFLINARY ACTIONS.

DC. 80 YOU LAST WORKED FOR A PFOLICE DEFARTMENT IN  ABOUT 837  THAT
WOULD BE LONGWOODT

A. YEB BIR.

. Ok REGARDING THE INFORMATION THAT WE'RE HERE T SFEAK AEOUT I'M

- TRANS.BERIAL: S485 REFORTING OFF. @ MARE SMITH

RISy 11ax DATE: 4/1Z/%4 SUFERV.AFFPROV . ZERIAL:
SEMTEWER
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COMPLAINT #: B1l-520732

OFFENSE % CLASSIFICATION: HOMICIDE

STATEMENT OF: STEFHEN LEBRUND FAGE =
GOING TO ABK  YOU S0OME. SOME QUESTIONE  ABOUT HOW  THAT CAME ABOUT.
INITIALLY THEs YOU ENOWs THINE BACE A8 BEST YOU CAN HOW YOU ENOW HOW»
HIOW MUCH YOU  REMEMBER AEBOUT THE» THE CONVERSATION THAT WAS IN 1984,
WELL BEFORE WITH THAT I'D LIKE T2 GET TO THE FOINT THE BUESTIOMING
WOULD LIKE  TOQ DEAL WITH WHEN YU FIRST DIVULGED THIS INFORMATION
THATs THAT YU HAD.
A. CAN I GET A DRINE OF WATER OR A GLASS OF WATERT
DC. SURE.
f. WE'LL BE ON PAUSE FOR A MINUTE. ARE YOU GOING T GET IT DONT
DC. YEAH.
K. DL CAN YOU TELL ME WHEN YOU FIRET OR: OR WHD IT WAS THAT YouU, THE
VERY FIRET PFPERESON YOU TOLD AROUT THE. THEs WHAT YOU  INFORMED THE
FLORIDA DEFARTMENT LaW ENFORCEMENT .
AL WELL I. I'LL BACE UF TO 1981 BECAUSE THERE'S AN INCIDENT IN 1%31.
(P | LA
A. WHEN I WAS WITH THE NEW SMYRNA EBEACH POLICE DEFARTMENT I WAS IN
INVESTIGATIONS. RIGHT AFTER: RIGHT AFTER THIS HAFFENED THEY FUT 0UT
THE BOLO ON A BLUE: A BLUE VAN AND THE CITY THAT I WAS WOREING: NEW
SMYRNA AND EDGEWATER: THEY BUTT RIGHT UF NEXT TO EACH OTHERs THEY'RE
FAIRLY BMALL DEFARTMENTSs WE EVENs WE'RE ON THE SAME RADID FREGUENCY.
. UH-HUH.
A. S0 WE HELFED EACH OTHER OUT BUT WE'RE RIGHT OFF OF 95 AND US1.
P W
A, WE SIT RIGHT BETWEENs RIGHT 1JFF DOF AND 30 NATURALLY WE JUST. vYou
ENCW YOU THIME ABEQUT IF SOMERODY 'S GONNA DO SOMETHING THEY'RE RIGHT
CLOSE Tos WE JUST KIND OF WATCH UT FOR IT. AND WE HAD GOTTEN As A
THE EBOLO  0ON THE BLUE VAN AND WEs WE SaW & BLUE VAN DOWN  THERE. A
LIGHT BLUE VYAaN.
W LETs LET ME JUST INTERRUFT YOU A LITTLE EBIT. DO YOU REMEMEER WHAT
SHIFT YOU WERE WIREING THAT Day?
Ad. I WAES WORKING DAY SHIFT.
G. IT WAS THE DAY EHIFT.
A. IT WAS THE DAY SHIFT. UH-HUH.
G. THANE YOU.
A. AND WE ZAW A BLUE VAN AND S0 WE RAN A 20y RAN A TAG CHECE ON IT
AND  WE GOT THE NAME AND WE RAN A HIETORY ON IT  AND THEs THE DWNER
CAME EACK s AND» AND FOR THE LIFE 0OF ME I CAN'T REMEMEER THE DWNER RUT

TRANS .SERIAL : Z458 REFORTING 0OFF. @ MARE SMITH

TRIAL: L1143 DATE: 4/1E/%6 SUFERV . AFFROV . SERIAL 2
AEVIEWER:
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COMPLAINT #: 21-B2073

DFFENBE

% CLAZSIFICATION: HOMICIDE

STATEMEMT OF: STEFHEN LERBRUND FAGE %

I DO REMEMEBER HE WAS Z1 YEAR OLD AND IT EAID THAT THIE INDIVIDUAL HAD
A& HISTORY OF  CHILD ABUSE. CHILD AEDUCTIONs SOMETHING ALLONMG  THOZE
LINESs SOMETHING ALONG THOSE LINES. ANMDs  AND IT WAS, AND  IT WAS
EROWARD COUNTY TAGES. S0 RIGHT OFF THE BAT WE THOUGHT WE HAD.

e RIGHT.

A YOU ENOW WE HAD THIS GUY. YEAHs WE'RE LITTLE SMALL TOWN COFES.

@. I, I DON'T MEAN TO INTERRUFT  YOU BUT WHEN SOMETHING, WHEN THE
QUESTION  THATs I DON'T WANT T FASE BY IT AND HAVE TO COME EBACE
BECAUSE 1 MIGHT FORGET AROUT IT.

A. RIGHT.
. DOYOU REMEMEER WHAT RIND 2F VAN IT WABT

A. NO IT WAS  JUST A SHORT» A SHORT BED LIGHT BLUE VAN. AT THE FRONT
IT DID NOT HAVE AN EXTENDED FRONT LIFKE & FORD BUT  VYOU ENOIW WE'RE
TALEING FIFTEEN YEARS AGI. I DON'T ENOW HOW.

e WAS IT THE LONGWIID OFFICER THAT ACTUALLY ETOFFED THE VAN FIRSET OR
HOW DID THAT WORE™?

A. IT WAS NEVER ETORFED. IT WAE FARKED IN A INE OF THOSE LITTLE RINKY
DINE MOTEL TYPFE.

. I BEE. 81 HE,» HE., HE BTOFs HE NOTED AT THE VaN BECAUSE OF THE
BOLOT

A. NO O IT WAS NEW SMYRNA. FOR THOSE 4T NEW SMYRNA IN 21 AND NOBODY
STOFFED THE VAN WE JUST HAFFENED TO NITICE IT PARKED IN THIES.

. 1 BEE.
A. FARKEED IN THIZ PAREING LIOT.
B. WHEN YOU SAY WEs THEs THE TWO OF YU TOGETHER ORT

A. YEAH. THERE WAE ANOTHER POLICE UFFICE@~AND I'VE BINCE TALKED TO
HIM AND HE» HE DOESN'T RECALL THE INCIDENT.

@. DO YOU REMEMEER HIS NAMET

4. YEAH. DONALD GOODEON. AMD I REMEMEER WE 5AT: I CAN REMEMEER THE
CAR THAT WE WERE IN. WE SAT ACROEZ THE ROAD WATCHING THIS WHILE WE
WERE RUNNING THE 20 OR THE REGISTRATION ON  THE TAG AND WHEN WE GOT,
WE RAN A HISTORYs WE CALLED UF HOLLYWOOID FPOLICE DEFARTMENTs WE HAD
NURy DQUR DISFATCH.

. RIGHT.

A. CALL UF HOLLYWOOD POLICE DEFARTHENT AND NOW THIZ I8 THE WIRD THaAT
WE GOT»s I DIDM'T HEAR THIS DIRECTLY FROM HOLLYWDOD FOLICE DEFARTMENT.

RANS.BERIAL: 2423 REFORTING OFF. @ MaARK IMITH
Ial: 11a3 DATE: 4/1Z/%:8 SUFERV.AFFROV.EERIAL:
S TEWE
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COMPLAINT #: Z1-S5a&073

OFFENSE

% CLASEIFICATION: HOMICIDE

STATEMENT OF 1 STEPHEN LEBRUND FAGE 10

THIS I5 WHAT QOUR DISFATCHER CAME BaACK AND TOLD US THAT THE OWNER OF
THIS VAN ORs WAS THE S0ON OF A& HOLLYWIOD POLICE CAFTAIN. 0T

[FUMERS N

A«  AND THEY WERE WELL AWAREs THEY ENEWs THEY WERE AWARE 0OF HIM AND
EVERYTHING'E BEING TAKEN CARE OF AND THAT'S AlLL.

WL 0K
A. OF. WEs WE DROFFED IT AFTER THAT.
. B0 NGO ONE EVER MADE CONTACT WITH THE PERSONT

A. NIy NO WE NEVER MADE CONTACT WE JUST CALLED THEM DOWN THERE T LET
THEM ENOW WHAT WE HAD.

W RIGHT I UNDERSTAND.

A. AND THE DIEFATCH CAME EACK AND TOLD US THATs THAT THEY WERE WELL
AWARE OF IT AND IT WAS THE: THE S0N OF A HOLLYWOOD FOLICE CAFPTAIN

DOWN THERE.
@. DO YOU REMEMEER WHAT HOTEL IT WAST

A. NO T DON'Ts I COULD PROBAELY FICK IT QUT NOWs WELL I DON'T ENOW IF
I CANs I HAVEN'T BEEN OVER THERE IN ARBJUT FIVE OR SIX YEARS. EUT IT
WASN'T VERY FAR INTO THE CITY LIMITS OFs FROM NEW SMYRNA TO EDGEWATER
AND IF YOU'RE GOING SOUTH IT WAS DN THE RIGHT HAND SIDE. AND IT
WASN'T LIKE A A MOTEL WHERE EVERYEODYs ALL THE ROOMS WERE CONNECTED s

CIT WAS KIND OF LIKE LITTLE EFFICIENCIES SEFARATED.

M. RIGHT LITTLE COTTAGES OR7?

A. YEAH. COTTAGESs EXACTLY. AND IT» IT WAS PARKED RIGHT UFP IN THE
FRONT RIGHT NEXTs I MEAN IT WAS IN THE FRONT ROOM RIGHT NEXT TO THE
SIDE OF THE BUILDING. CLEAR ENOUGH FOR US TO SIT ACROSES THE ROAD WITH
A FAIR OF EINOCULARS AND GET THE TAG NUMBER.

§. DO YOU RECALL WHAT: WHETHER IT WAS AND GODING EASING ON THE EOLD DO
YOU  REMEMBER IF IT WAS THE DAY OFs THEs THE VERY FIRST DAY OFs THAT
THE ABDUCTICN WAS REFORTED OR THE BOLD OFy  OF THE ABDUCTION OR SOON
AFTERT

A. T DON'Ty T REALLY CAN'Ts I DON'T KNOW  IF IT WAS THE SAME DAY I
DON'T THINE IT WASs I MEAN I CAN'T SAY FOR SURE BUT I JUST DON'T
THINE IT WAZ.

. THE SAME DAY.

AL YEAH.

o o] REFORTING OFF. @ MaARK SMITH
DATE: 4/127%4 SUFERV . AFFROV . SERIAL :
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COMPLAINT #: 21-54073

OFFENSE

% CLASSIFICATION: HIMICIDE

STATEMENT 0OF: STEPHEN LEBRUNI FAGE 11

FM. DO YOU REMEMBER THE. THE FOLICE CAPTAINE NAME?T

A YEAH. IT WaSs DMy DOWN IN HOLLYWOODRT NO I SURE  DON'T. ALl I ENOW
I3 THEY BAID CAFTAIN. HE WAE A FOLICE CAFTAIN AND IT WAS HIS S0ON.

FM. IF WE NEED T GET A HOLD OF GOODSON HOW DO WE DO THATT

A. HE WORES FOR THE EDGEWATER FOLICE DEFARTMENT. EDGEWATER IN VOLUSIA
COUNTY s NOT EDGEWOOD BUT EDGEWATER. :

G. OF. EDGEWATER.

Al UH-HUH.  THAT'S IN VOLUSIA COUNTY.

M. Ok. AND YOU SAID YOU'VE SPOKEN TO HIM AND HE DOESEN'T RECALL ITT

As UH-HUH.

G OFL. YOU GUYE WENT 10-3 OR WHATEVER You CalLL IT?

A. YEAH: WE WENT. WE WENT 10-8 AND  YOU KNOW WE KIND OF CHATTED AROUT
THE FACT THAT BECAUSE I DON'T THINE IT WAE CHILD ARBUSE. I THINE Is I
IT WAS BOMETHING MORE BEVERE THAN THAT EECAUEE I REMEMBEER SAYING HOW
THE HELL DID THIE GUY» YOU KENOW HE'S Z1 YEARS OLD AND IF HE'S HAD A
AND I'M WANTING TO S5AY AN AERDUCTION &  CHILD AEDUCTION CHARGE LIODGED
AGAINST HIM HOW COME HE'S NOT» HE'S NOT IN JAILTY

M. GOOD QUESTION.

A. AND I REMEMBER SAYING THAT RUT YOU ENOW THOSEE ARE JUST THINGS THAT

YOU'RE CHATTING AEBQUT A YOU'RE DRIVING AWAY AND THERE ARE CERTAIN
ABFECTS OF IT THAT ARE VERY VIVID T ME.

. RIGHT.

A. I MEAN I COULD TELL YOU THE COLOR OF THE CAR I WAS SITTING IN WHEM
IT: WHEN WE DID THIS.

B. RIGHT. WERE YOU IN A MARKED CAR ORT
A. ND WE WERE IN AN UNMAREED CaR.
VIR A |

A. AND GOODISON WILL REMEMEER THE CARs IT WAE & LIGHT BLUE CHEVROLET
WITH & WHITE TOF. HE'LL REMEMBER THAT CAR.

@ LIGHT BLUE CHEVROLET WITH & WHITE TOFT
A. YEAH.
e WHAT NOW YU, YOU MENTIONMED IT WAS A LIGHT: LIGHT BLUE VAN. RIGHT?

A. LIGHT BLUE VAN.
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L. Ok
DC. AND YOUR ATTENTION WAS DRAWN To IT WHY?

A JUST BECAUSE OF THE FACT THAT IT WAS & LIGHT BLUE VAN WITH EROWARD
COUNTY  TaAGS. I MEAN WEs WE JUST KNEW THAT WE HAD THE»s WHOEVERS
WHOMEVER IT WAS THAT HAD TAKEN THIS KID.

DC. WELL YOU TIED IT INTDO THE EOLO IS THAT?

A« YEAHr YEAH: WE FICKED IT UF ON THE BOLD. I MEAMs IF I'M  NOT
MIBTAKEN THEY HAD SENT 0OUTs THEY HAD BENT OUT OVER THE TELETYFE ALL
THE INFORMATION AND STUFF LIEE THAT.

DC. DI YOU REMEMEER WHAT MONTH IT WAS (U7

A. IT WAS RIGHT AFTER IT HAFFENEDs I MEAN WITHINs I, I'M  WANTING T
SAY THE NEXT DAY. THE NEXT DAY OR TWOs I DON'T BELIEVE IT WAS THE
SAME DAY.

DC. STEVE THE DAY EBEFORE VYESTERDAY WHEN I MET WITH YOUs, YOu, vYou
MENTIONED A NaME THAT YOU THOUGHT WAS CONNECTED WITH THE FOLICE
CAFTAIN IN HOLLYWOOD.

A. THE ONEs YEAH» THE ONE THAT»s THAT THEYs MOWERs THAT'S: THAT NAME
SOUNDE .

G MOWER.

A. SOUNDE FAMILIAR. FROM WHAT I UNDERSTAND THE GUYS NAME. I MEAN HE'S
ABOUT  THEy THE RIGHT AGE AND Is I DON'T KNOWs THAT'Ss THAT'S ALL I'M
TELLING YOU IS A NAME AND.

. ALRIGHT. IS THAT WHAT YOUs DID YOU REMEMEBER MIOWERS?T

A. WELL Iy YOU ENOW I HATE TO SAY-BECAUSE THE NAME WAS MENTIONED TO

MEs I HONESTLY COULD NOT REMEMEER, THE NAME WAS MENTIONED T ME IT
SOUNDED FAMILIAR. I DON'T ENOW IF IT'S JUST BECAUSE THEY MENTIONED

THE NAME T ME BUT THAT'S THE NAME.

. WHD MENTIONED THE NAME TO YOU?

A. A REFORTER THAT HAD CHECKED nUT FROM SOUTH FLDORIDA.

[P N

A. THAT HAD GOTTEN THIS INFORMATICON.

. OkL. B0 THIZ» THE REPORTER MENTIONED NAME DR NAMES?

A. N JUST Ay Ay A CAPTAIN MOWER: MOWER THAT RETIRED THAT YEAR AND I
D

GELIEVE HISy IE A GLENN MOWER 0OR SOMETHING LIKE THAT. I I DON'T
RECALL (JI) .
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. WE'LL GET IT. OK. THAT'S SOMETHING WE NEED T CLEAR UFP TD. WHD WAS
THE REFORTER DO YOU HNOWT

A. YEAHs JAY GRELEN.

W JAY GRELENT DF. WE'LL GET INTO. WE'LL GET INTO THATs ABOUT HIS
CONVERSBATION LATER N BUT WE'LL FINISH UF WITH THIS.

FM. THERE'ZS NI FOLICE REPORT CONCERNING  THIE BLUE VAN THAT YOU FELT
WAE SURVEILLED.

A. YEAH, I DON'Ts I DON'T BELIEVE S0. THERE MAY AHAVE EEEN A CARD
FUNCHED ON IT AT THE TIME.

PM. BUT YOU DIDN'T MAKE A FORMAL POLICE REFORT (UI) .

A. N+ IT WAS FRIMARILY BECAUSE ©OF THE FACT THEY SAID WE HAVE IT
UNDER CONTROL» WE'RE WELL AWARE OF IT AND.

. I WOULD HAVE DONE» I'M SURE I  WOULD HAVE DOME THE SAME THING, I
MEAN YOU RUN A TAGy IT COMEE BACK WITH THE INFORMATION AND SOMECONE
BAYE THEY KNOW WHO IT IS AND IT'S NOT INVOLVED IN THE.

A. THAT'S FRETTY MUCH AEDOUT IT.

M. YOU G2 10-3. I CAN. 50 IN OTHER WORDE NI ONE WAS CONTACTED IN A
ROOMy FARTICULAR ROOM TO CONFIRM WHETHER HE WAS THERE DR NOT.

AL NI UH-UH.
M. QK.
FM. WHEN DID YOU FIRSET LEARN OF THE ADAM WALSH CASET

A. T HAVEs I CAN ONLY IMAGINEs I CAN DNLY ASSUME IT CAME 0OUT THAT DAY
BECAUSE OF THE TELETYFES. WEs YOU ENOW WE GET THOSE AND THEN IN OUR
ERIEFING WE HAVE THEM AND WE'LL FUT THEM ON QUR BOARD IN OUR CAR OR
SOMETHING» THE DASH ON THE CAR OR  SOMETHING LIKE THAT. 0OUR FUERELE
GOARD I8 WHAT WE HAD. AND WE WERE FRETTY GOOD ABOUT GOING OVER BOLO'S
THAT CAME OUT.

. UH-HUH.

A.  AND WHEN WEs WHEN WE HAD SHIFT CHANGE AND DUR. WE GOT TOGETHER s
DUR BHIFT &OT  TOGETHER WE WENT OVER  THINGS LIKE THAT. BUT I WAS IN
INVESTIGATION &0 I DON'Ts THAT'S HOW I GOT  ITs I DON'T KENOW HOW THE
NTHERs HOW THE OTHER OFFICERS GOT IT.

FM. DO YOU HAVE A RECOLLECTION OF WHAT THE INITIAL ALARM CONTAINED,
WHAT KIND 0OF INFORMATION IT CONTAINMEDT

A. NO I REALLY DON'Ts OTHER THAN IT MUST HAVE EEEN ABEOUT THE VAN, THE
ABDUCTION 0OF THE. I MEAM I RECALL THINGS THAT I REMEMEER FROM THE
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CABE ITEELF DN THE NEW AND THINGS LIKE THAT 80 Is I  CaN'T SAY WHAT
WOULD TIE IT IN TO WHAT WE RECEIVED OVER THE BOLO.

We UH-HUH.

A. BUT I. EBUT T ENOW THAT WE'VEs WE HAD GOTTEN IT OVER THE EBLUE VAN,
OVER THE TELETYFE.

G QK. S50 THAT WAZ AND I JUMFED AHEAD BUT THEN YOUs YOU BROUGHT US
BACK, TO THATs THAT INCIDENT. THAT'S: IS5 THERE AMYTHING THAT HAFFENED
BETWEEN 1%&1 AND 1734 WITH THE AaDAM WALEH CASE BEFORE WE GET TO S8&7

A. NI NIT A THING BECAUSE ITs I HADs I HAD EABICALLYs OTHER  THAN
SEEING JOMN WALSH ON TELEVISION YOU ENOW AND KNOWING THAT HE WAS ADAM
WALBH'S FATHER THAT WAS ARBOUT IT.

. Ok. ARE YOU READY TGO JUMF AHEAD TO Z&7

A. BURE.

B 1936 NOW I'LL  JUBT PREFACE IT A LITTLE BIT EBUT WITH 20ME
CONVEREATION I HAD WITH DONs THAT WE HAD HAD WITH DON EARLIER. AND I.
IT'S NOT CLEAR TO ME» I THINE THE QUESTION BEFORE WE WENT Tos WENT TO
1781 WAE WHEN WASs AND WHO WAS THE FIRSET AND WHEN WASs WHEN WaS IT
THAT YOU FIRET NOTIFIED OR SFOEE Ty  ABDUT THE ENOWLEDGE THAT  YOaUs
THE CONVERSATION THAT YU HaD HAD ABOUT THE ADAM WALSH CASE®

A. OR. LET» YOU  WANT TO ENOW WHEN THE FIRET TIME I WAS R  WHEN THE
FIRST TIME SOMEEODY SFOKE TO ME AROUT IT?

K NO THE FIRST TIME YOU SFOKE TO SOMEEBODY ARBOUT  THE ENOWLEDGE THAT
YU HAD OR THEs THE CONVERZATION.

A. JUST ABOUT TEN MONTHE AGD.

M. OK. S0 THAT. TEN MONTHS AGD YOU TOLD WHOT

A. THE REFORTER FROM MOEBILE.

I, MOBILE ALARAMAT

A. UH-HUM.

©. CAN YOU TELLs CAN YOU EXFLAIN HOW THAT HAFFENED?

A YEAH; I JUBT READ A THING IN THE FAFPER ABEOUT IT AND I THOUGHTs AND
YOU KNOW I REALLY DIDN'T THINK & WHOLE LOT ABOUT IT OTHER THAN IN THE

MEAN TIME I HAD BEEN HEARING LITTLE EITS AND STUFF AND Iy AND I
REALLY HAD JUST FPASEED IT OFF AS BULLEBHIT OR BE RATHER.

Ghe UH-HUH.

A. AND BUT THEN, THEN THINGE STARTED» I STARTED FINDING OUT DOTHER
THINGS THAT MADE THIZ SEEM VERY REALISTIC. AND I ORIGINALLY» WHEN I
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CALLED UF THERE» DIDN'T GIVE THEM MY CORRECT NAME OR ANYTHING LIKE
THAT, I JUST GAVE THEM SOME INFORMATION: I SAID YOU NEED TO CHECH.

K. CAN YOU TELL> WHAT: WHAT THINGE ARE YOU TALKEING ABIUT S0OME OF THE
THINGE THAT YOU HEARD?

A. WELL I HAD HEARD BTUFF ABDUT THE ADAM WALEH CABE. ABIUT SOME
FEOFLLE THAT WEREs HAD EEEN DOWN THERE AT THE TIME. NIT THATs NOT THAT
THE ACTUAL HOMICIDE HAD TAKEN FLACE BUT HAD LIVED WITH JOHN MONAHAN
AND JOHN AND  REVE WALESHy WALSH AND STUFF LIKE THAT. AND I THOUGHT
WELL IT WAZ JUBET A BUNCH OF BS. BUT AS TIME FROGRESSED I STARTED
FINDING QUT THE. THE FEOFLE I H&aD HEARD THIS INFORMATION FROM WERE
ACTUALLY VERY GOOD FRIENDS OF THE MONAHANS AND HAD ACTUALLY LIVED
DOWN  THERE AND I+ I KNEW THIS FOR A FACT S0 I STARTEDs YOU KNOW I
JUST STARTED SAYING WELL MAYRE THIS IENM'T.

Lo g 4

» CONVERSATION YOU

@
o

M. 80 THIE I3 YOU'REs NOW WE'RE TALKEING ABOUT THE
HAD WITH CAROL.

A. WELL IT STARTED IN =&,

. RIGHT. 0Ok. BUT PRIOR TO THAT CONVERSATION WIULDs DID YOU HAVE SOME
QUESTIONS ARBOUT WHAT YOU. YOU THOUGHT HAD HAFFENED ORT

A. NO ABSOLUTELY NOT. AERSOLUTELY NOT. I HAD» I HAD FROM THEs FROM THE

TIME THAT WE MADE THAT REFORT IN 21 TO THE TIME THAT CARCLs I HAD
NEVER REALLY GAVE IT A SECOND THOUGHT.

‘3 L] 'jk: L]
Al YOU KNOW.

. 80 THE FIRET: THE FIRST THINGS THAT Yoy QUESTIONS YOU HAD ABROUT
THE CASBE CAME ABIUT AFTER YOUR CONVEREATION WITH CARCOL IN S4.

A. RIGHT.

De DKL S0 IN 24, NE’LLv AND  WE'LL GET BaCE T0O HER CONVEREATIONs I
JUST WANT TO WHAT WE WERE DISCUSZING ARBIUT HOW IT CAME ARBOUT THAT You
SPOKE TO JAY GRELEN.

A. RIGHT.

Q. IS THAT WHDy WHD2 THE REFPORTER WAS FROM MOEILE?

A. RIGHT.

2. YOU CALLED» YOU READ SOME THINGS IN» IN THE PAFERT

A, UH-HUH.

We QK. YOU CONTACTED HIM TEN MONTHS AGO. WHEN DID YOU START READING
THINGS IN THE FAFER EEFDIRE YOU CALLED HIMT
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A. OHy A COLUFLE MONTHE BEFOREs MAYEEs NOT EVEN THAT LONG, PROBAELY A
CROUFLE.

. HELLD,

A. I DON'T KNDW A COUFLE 0OF WEEKSs MAYBE IF THAT LONG. I CAN'T I
REALLY DON'Ts I CAN'T RECALL THE» THE LENGTH OF TIME. IT WASN'T VERY
LONG THOUGH .

B, OH. WAS IT LOCAL NEWs NEWSFAFERT

A« ACTUALLY I DON'T ENOW IF IT WAS A NEWSPAPER THAT .Is OR THE»s THE» I
THINK IT MAY HAVE BEEN THE NEWS ITSELF BECAUSE I DON'Ts I DON'T THINK
THAT THEY WOULD HAVE LISTED THE MOEBILE FRESS IN THE FAFER OR
SOMETHING LIKE THAT. I THINK ONE ©0OF THE LOCAL REFORTERS WOULD HAVE

WRITTEN UF S0 MAYBE IT WAS THE NEWS.

D. 0. DO YOU REMEMEER WHAT THE CONTENT WAS DOF WHAT THEY WERE SAYING
OR REFDRTING (UI).

A. JUST THAT THEY WERE SUINGy THE» THAT ATTORNEYS WERE SUING SOUTH
FLORIDA FOR INFORMATION ON THE WALSH CASE AND THEY WERE RUNNING INTO
DIFFICULTYs ROAD BLOCKE DR SOMETHING ALUNG THOSE LINES. AND NOTHING
FARTICULARy  YDU KENOW NOTHING THAT THEY WERE» THEY WERE FOKING AT IN
FARTICULAR DR SAYING SOMETHING LIKE THE SUSFECT THEY HAVE IS5 WRONG R
SOMETHING LIKE THAT.

@. IT HAD NOTHING T DO WITH THINGS LIKE THAT?

Ac NOIT WAE JUST I THINK IT WAS MORE OR LESS JUST A THE THING WHERE
THEY'D REOFENED THE ADAM WALSH: 0OR THEY HADs WERE FOLLOWING UF ON THE
ADAM WALEH CAZE» THEY WERE TRYING T SUE THE PAFPER DOWN THERE 0OR THE.
I GUESE IT WAS THE FOLICE DEFARTMENT: STATE ATTORNEY'S OFFICE O0OR
SOMETHING LIKE THAT TO GET A COPY 0OF THE REFORT AND THAT THEY . JUST
SOMETHING ALONG THOSE LINES IT WAS JUSTs IT WASN'T ANYTHING REAL
SFECIFIC LIKE YOU KNDOW THEY FOUND ANOTHER WITNESS OR  SOMETHING LIKE
THAT.

R. OK. BUT DID THEY MENTION MOEBILE FRESS.

A. YEAH.

B, WHICH IS WHAT GAVE YOU THE IDEA TO CALL THEM. 0OK. DID THEY MENTION
THE REFORTER BY NAMET

A. YEAH. N THEY DIDN'T ACTUALLY. CAUBE I REMEMEER SAYING, CALLING UF
SAYING WHD WAS THE REFDRTER THAT WAS HANDLING THE ADAM WALSH CASE.

W. Qk. DID THEYs DID THEY GIVE THEs DID THE NEWS OR THE NEWZFAFER
GIVE THE: THE REAZONS WHYs OR ANYTHING AT ALL TO DEAL WITH THEs: THE
ANGLE  0OR THE TWIST THAT THEY WERE LOOKING AT? WITH THE REASON WHY
THAT HAPFEMEDs WHAT HAFPFENED TO ADAMT

i MOARK ZIMITH
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A« NOAEBSOLUTELY. NOTs NOTs NOT AT THAT TIME. NO.

. Ok, WHY DON'T YOU GO AHEAD ANDy  YOU CONTACTED. IS THERE ANYTHING
BEFORE WE GO TO THAT FART?

DC. JUST HOW YOUR RELATIONSHIF BLOSSOMED WITH MR GRELEN.

A. I HAD CALLED» I CALLED HIM AND Is I DIDN'T EVEN GIVE HIM MY
CORRECT NAME AT THE TIME AND TOLD HIM THEs THE INFORMATION THAT I
ACTUALLY WHAT I» I  THIME WHAT I TOLD HIM WAS THESE ARE ES0ME FEOFLE
THAT  YQU CAN  TaALK TO. I 3AID I HAVE HEARD THIE: I'VE HEARD THIS
INFORMATION AND I 3AID EVEN IN A COURT OF LAW THIZ WOULDN'T HOILD UF
BECAUSE IT'S ALL HEARSAY ON MY PART &0 YOU NEED TO TALE TO  THESE
FEQFLE. WELL WEs WE MUST HAVE TALKED FOR AN HIUR OR 30.

G. DO YDU REMEMEER THE NAME YOU GAVE HIM STEFHENT

A. DAVID I THINK, I THINK BECAUSE THAT: ONE OF MY EROTHER'S MAMEZ.

G DKL Ok. I DIDN'T MEAN  TO INTERRUFPT THIS. I SOMETHING BEFORE. YOU
CANy WHERE DID YOU CaLL FROM DO YOU REMEMBERT

A. MY HOUSE.

. FROM YOUR HOMET

A. UH~-HUH.

. AND YO CALLED MORILE ALABAMAT

AL UH-HUH.

. DID YOU CaLL DIRECTIORY ASSIESTANCE OR DID You?

A. NO.  OHs YEAH I MAY HAVE CALLED DIRECTORY AESISTANCE TO GET THE
NUMBER .

N. Dk. AND YU GOT IN TOUCH WITH JaAY GRELEN. YOUs ANYTHING MORE AROUT
HOW  THAT HAFFENED?T WHAT DID YOUs WHAT EXACTLY DID VYQU TELL THE
REFIRTER THAT TIME?Y

A. THAT WAES PRETTY MUCH AROUT IT. THE» I, THESE ARE THE NAME 0OF E0ME
FEQFLE. EBOME PEOFLE THAT YOU MIGHT WANT T TALKE TO.

Ne WHDy WHD» WHAT NAMES DID YOU GIVE HIM?
A. I GAVE HIM BERNIE AND CAROL'S MAME.

. THE FULL NAME? PHONE NUMBERZ?

A. N,
. K.
N {
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A. I WAEN'T GOING T MAKE HIS JOE THAT EASY FOR HIM.
R. DID YOU TELL HIM WHERE THEY LIVED?

A. YEAH: I THINE 80. I MEAN I TOLD HIM THE CITY THEY LIVED IN. I
DON'T BELIEVE I GAVE HIM THE ADDRESS ACTUALLYs I DON'T EVEN KNOW WHAT
THEIR ADDREZZs AND I COULD GET TO THE HOUSE BUT I DON'T  KNOW WHAT
THEIR ADDREZSZEZ ARE.

Q. RIGHT. D YDU REMEMEERs DO YOU REMEMBER WHAT HIS RESFONSE WAS? THE
REFORTERS WHEN YOU TOLD HIM?

A. I+ I CAN'T REMEMEER EBUT I WOULD IT MUST.: I MEAN HE 3STAYED 0N THE
FHONE FOR AN HOUR WITH ME 50 HE MUST HAVE BEEN A RECEFTIVE OF ME. HE
WAS I DON'T ENOWs I DOM'T REMEMEER HIM BEING OVERLY BSCREAMING OR
YELLING» ECETATIC TYFE OF THING.

. FHIL YOU WERE GOING TO ADEs I THINE YOU WERE GOING TO ASE A
BUESTION SIR.

FM. JUETs JUST FOR THE RECIRD I KNOW WE'RE GOING TO GET EBACE TO IT
BUT GIVE UE BERNIE AND CAROL'S FULL. NAME.

A. BERNIE HIRIEBARNE AND CARDL CARLES.

. I'LL HAVE TOD SFELL THAT FOR THE: FOR THE TRANSCRIBER HIRIEBARNE H-
I-R-I-B-A-R-N-E. AND WHAT WAS CAROIL.'S NAME?

A. C-A-R-L~E-S.

e K. WE'RE ON SIDE Es SAME INTERVIEW WITH MR LEERUND. I'M S0ORRYs I
DON'T ENOW IF THISs THEs THE TAFPE CAUGHT THAT LAST GQUESTION. WHAT
WAS» YDOU WERE ON THE FHONE FOR AN HOUR WITH THE: THE REFORTER. WHAT:
WHAT WAZS THE CONVEREATIONT

A. FRETTY MUCH ABOUTs IT WASBN'T A WHOLE LOT ABOUT ON MY END OF ITs IT
WAE A LOT ABOUT HIM TRYING TO CONVINCE ME OFs TO GIVE HIM MY NAME AND
ETUFFy LIKE GIVE HIM MY NAME. I MEAN BECAUSE AT FIRST I DIDN'T GIVE
HIM A NAME AT ALL THEN I GAVE HIM A FALSE NAME.

FM. WHAT NAME DID YOU GIVE HIM?

A. DAVID., I BELIEVE IT WAS DAVID IT.

Q. NO LASTs JUET DaAVID.

A. YEAHs I MAY HAVE GIVEN HIMs Is I DON'T RECALL.

N. YOU GAVE HIM A FALZSE NAME.

A. YEAH» I JUST GAVE HIM. AND» AND HE TOLD ME ABOUT THE ROAD ELOCES
THAT» THAT HE WAES RUNNING INTO AND WHY THEY WERE TRYING TO (UI) THE

REFORTs THAT HE HAD TAKEN THE REFDRT FROM SOMEEBEODY AT THE MIAMI
HERALD I THINK 0OR SOMERDODY HAD TURNED OVER A REPORT TO HIM  OR
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SOMETHING LIKE THAT AND HOW HE JUST WAE RUNNING INTO ROAD ELOCES AND
STUMEL.ING AND STUFF LIKE THAT.

FM. WAS YOUR CONVERSATION WITH MR GRELEN RECORDED BY YOUT
A. NO IT WAEN'T RECORDED BY ME.

FM. DD YOU ENOW IF HE WAS RECORDING IT?

A. NOT THAT I'M AWARE 0OF.

FM. HE DIDN'T TELL YDOU THEN.

A« NO.

. THE» WHAT DID. DID IT GET INTO, THE CONVERSATION GET INTO WHAT HE
BELIEVED IT WAZ THE CABEs WHAT HAPFENED?

AL NOs NIy  WE NEVER: WE NEVER TALKED AEIUT WHAT HE BELIEVED THAT
HAFFENED AT ALL. HE WAS JUST TELLING ME ABQOUT THE DIFFICULTY AND: AND
GETTING THE REFORT AND THEIR ATTORMEY AND S0OMERODYs I THINKE SOMEECDY
DOWN IN SOUTH FLORIDA WAS TRYINGs THEY WERE TOGETHER TRYING TO GET AN
INJUNCTION OR SOMETHING FORs T GET THE REFDORT. THAT TYPE OF STUFF.
. DR

DC. HOW DID HE EVENTUALLY COME ToO KNOW YOUR TRUE IDENTITY®

A. I TOLD HIM.

DC. ON THAT SAME DAY ORT?

A. UH-HUH.

. YES?

A. YEAH.

FM. WAE THAT THE FOCUS 0OF THE CONVERSATION WAE THEs THE MEDIA'S
ATTEMFTE TO GET THE RECORDE?T

A. AT THAT PARTICULAR TIMEs: YEAH.

W. YOU HAD» YOU HAD NUMERDUS: SEVERAL CONVERZATIONTS WITH HIM OVER THE
FPHINE 0ORs OR7?

A. YEAH. I'VE HaAD (UI).
W. WD T 0K,

FM. WHEN» WHEN YOU SFOEE TO HIM AND GAVE HIM THE NAMES OF BERNIE AND
CARIDL DID YOU TELL HIM AT THAT TIME WHY HE SHOULD ZIFEAK TO THEMT

A. I DON'T KNOW IF IT WAS THAT TIME ©OR NOT. I DON'Ts I DON'T THINE I
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DID. NOs I REALLY DON'T THINE I DIDs I THINKE THAT'S THE REASON  HE
CALLED ME BRACE.

Q. Q. YOU GAVE.s vou FROVIDEDs AFTER YOU TOLD HIM  YOUR NAME YU
FROVIDED HIM YOUR PHONE NUMBER ANMD HE CALLED YU BACHK.

A. YEAH. I: TO TELL vou THE TRUTH I FELT KIND OF YOU ENOW  GIVING
SOMEEODY A FALSE NAME 0OR SOMETHING LIKE THAT» I MEAN I JUST FELT LIKE

IF I WAS GOING T DO IT I» I MIGHT AS WELL TELL HIM MY REAL NAME.
BOMERODY LIKE IN A MELODRAMATIC MOVIE SERIES OR BOMETHING.

(P g

DC. EVENTUALLY DID YOU RELATE To HIM THE BAME INFORMATION THAT Yoy
RELATED TO MET? '

A. YES I DID.
DC. THE DAY BEFORE YESTERDAY?

Qo HOWs HOW S00N AFTER THAT» THAT FIRST CONVERSATION DID HE CALL Yol
EBaCET I8 WHAT YOU MENTIONED, HE CALLED YOU BACK.

A« A COUPLE DAYS.

A. A COUFLE DavYS.
B AND WHAT WASs WHAT WAE THE CONVERSATION ARDUTST

A. PROEAELYs I THINE IT WAZs DID I REMEMEER ANY MORE AND HE MAY HAVE
GOT THE IDEA WHEN I WAS TALEING T HIM I HAD MORE AND I, I DIDN'T
TELL HIM OR  SOMETHING LIKE THAT. AND HE CALLED ME BACK ANDy AND 1
SAID YEAH THIS IS THE INFORMATION, THIS IS THE INFORMATION THAT, THAT

I'VE HEARD.

K. AND THAT'S WHATs THE CONVERSATION WITH CARDLT AND THAT'S WHAT you
TRLD HIM ONs ON THE SECOND CALL7T

A. I BELIEVE IT WAS THE SECOND CaLL..

DC. AND THAT WAS AFFROXIMATELY TEN MONTHS AGUD .,

A. ARDUT YEAH.

W BEFORE WE GO FARTHER THAN THAT I JUBT WANT T3 ASE THIS NUESTION.
I5 THERE ANY REASON WHY YOU REACHED 0QOUT TO THE MEDIA FOR: BEFORE
REACHING OUT TO LAW ENFORCEMENT ABOUT WHAT YOU ., WHAT YOU KNEWT?

A. YEAH. FIRST OFF I, I TOOE S0 LONG IN DOING IT BECAUSE I THOUGHT
MOST OF IT WAS B.S. TN TELL YOU THE TRUTH. AND THE SECOND THING WAS I
DIDN'T WANT TI3 END UP LIKE I AM RIGHT NOW. Tn TELL YOU THE TRUTH. I
WANTED TO GIVE IT TO HIM» LET HIM TAKE THE BALL AND GO WITH IT AND,
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AND YOU ENOW. ITs DEVELOF A LEAD LIKE THATs I DIDN'T WANT TO END UF.
. THE REFORTER YOU'RE TALKING ARBOUT.

A. YEAH. AND LET HIM JUST TAKE IT AND GO. I JUST DIDN'T WANT T END
UF LIKE I AaM RIGHT NOW.

B DR, YOU USED TOs YOU USED TO WORE IN INVESTIGATIONS.
A. YEAH T JUST.
. AND» AND YU ENEW WHERE.

A« IF I WOULD HAVE COME TO YO GUYS I WOULD HAVE BEEN DOING THIS AND
I  WANTED T ETAY AWAY FROM IT AND A5 IT» S IT ENDED WP I'M HERE
ANYWAY. B0.

W. QK. ANYTHING MORE: QUESTIONS REGARDING THAT I® I JUST WANT TO.

FM. HOW, HOW FREQUENTLY HAVE YOU CONVERSED WITH MR GRELEN FROM THAT
TIME?

A. NOT VERY FREQUENT BEE UNTIL. NOT VERY FREQUENTLY UNTIL LATELY.

DC. HAZ» HAE THERE EVER COME A TIME WHERE HE'S SZHARED DETAILS OFs OF
THE REPIRT WITH You?

A. YEAH.

DC. WHAT TYFE 0DOF DETAILS DID HE SHARE WITH YOU?

A. JUST LIKE THEs» THE SUSPECT AND BUT I ALREADY ENEW THATs THAT THE
BUEBPECT THEY HAD WAS QTTIE TOOLE. AND  THAT TYFE OF STUFF. NOTHING
THAT I DON'Ts I'M NOT AWARE OFs I'VE NEVER SEEN THE REFORTs I'VE
NEVER READ THE REFORT JUBT HOW THEYs THEIRs THEY SUSFECTED THATs THAT
YOU GUYES SUSPECTED IT WAS OTTIS TOOLE OR HE WAS A SUSFECT AND TIMES
DIDN'T ADD UF DR THERE WAE A HOLE IN IT OR SOMETHING LIKE THAT. AND
THAT'Sy BUT I MEAN THAT'S ABOUT ALL THE INFORMATION HE REALLY. AS A
MATTER OF FACT HE TOLD ME THE REFDRT WAE FRETTY NONDESCRIFT.

Q. DID HE.» REMEMBER WHOs YOU SAID UF UNTIL RECENTLY YOU. YQU HADN'T
TALEED TO HIM FOR AWHILE. ‘

A. UH-HUH.

. WHD REACHED QUT TO WHOF DID HE CAll YOU BACK OR DID  YOU CALL HIM
RECENTLY?

A. HE CALLED ME.
. DO YOU REMEMEER WHEN?

A. IT'S FROBABLY EEEN ABOUT A WEEK AGUO.
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. BEFORE THAT.

A. I MEAN HE HAD CALLED ME ONCE OR TWICE MAYEE DONCE & MONTH MAYEE.

A« AND THEN» AND THEN HE CAME: HEs HE SAID WOULD YOU. WOULD YOU GO ON
THE RECORD OR SOMETHING LIKE THAT. AND I SAID LOOK I'VE ALREADY TOLD
YOQU BTUFF I'D GO ON THE RECORD ARBROUT.

. OF. I'M S0RRY (UI) .

A. AND EUT I SAID AT THAT POINT I KNEW THAT I KNEW WHAT: WHAT WAS IN
STORE 20 I SAID NOQ I'D RATHER TaLE TO A FOLICE OFFICER AND HE'LL TELL
YU THAT I SAID THAT.

. WHEN WAE THAT, WHEN DID YOU TELL HIM THAT?

AL ARBDUTs AROUT A WEEE AGD AND THAT'ZS WHEM» MAYEBE IT WASN'T EVEM
THAT LONG.  AGLD AND THAT'S: HE MaDE A CALL ORs OR DIDs SFOKE WITH
COMMIZSIONER MODRE QR -SOMERBOIDY LIKE THAT» I DON'T KNOW AND NEXT THING
I ENOWs  LANCE AND DON ARE AT MY HOUSE AND EVERY REFORTER IN  THE
WORLD'S AT MY HOUSE AND I'M  THE CENTER 0OF ATTENTION FOR SOMETHING
THAT 2 AND THEN WHEN I FIND QUT FROM THE.: OR MIAMI HERALD WHAT I WAZ
SUPFPOSED TO HAVE  SAID AND DONEs 0OR SAID RATHER: I LAUGHED. I MEAN
THAT WAZ 20 FAR FROM THE TRUTH I MEAN I.

. WHAT DID THE REFPORTER FROM THE HERALD SAY THAT YoOU SHOULD HAVE
FAID OR DID BA4Y7T

A. THEs THEs THE REFORTER FROM THE HERALD SAID THAT I HAD INFORMATION
ABDUT SOMERIDY THAT HAD SEEN ADAM WALEBH'BS REMAINS.

NI |

A« AND THAT WASN'Ts N2v THATs NO.

5. TRUE.

A. ARBOLUTELY NOT» THAT'S ABSOLUTELY LUDICROUS.

. Q. TEN MONTHE AGD YOUs YOU TALKED TO THE REFPORTERs YOUs  AND ONCE
A MONTH HE» HE CALLED YOU BACK.,

A UH-HUH.

&. ANDy  AND EFOEE AND DON ABKED THE. THE RUESTION OFy A LITTLE EIT
AGD SINCE I BELIEVE IT WAS FEBRUARY THIS FILE HAS BEEN OFENs THE
MEDIA'S HADs YOU KNOW HAD ACCESZ T IT.

A. UH-HUH.

Q. ZINCE THAT DATE HAS THE REFORTER FROM MORILE TIMES CALLED YOU AND
DISCUSZED THE CASE WITH YDUT
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AL NI,

G AROUT WHAT HE'E READING IN THE REFORTE AND THINGS LIKE THAT. OTHER
THAN WHAT YU JUST ALREADY SAIDT

A. NOL T DIDN'T  EVEN ENOW. I DONM'T EVEN  ENOW IF HE'S GOT & CORY OF
THE REFORT. I MEAN I ASSUME HE DOESs HEs ALL HE DID WAS TELL ME THAT
HE HAD» IT WAS A TEN THDOUSAND FAGE REFORT OR  FIVE THOUSAND FAGE
REFORT 0OR  SOMETHING LIEE THAT AND NEVERy WHAT HEs» REALLY THE ONLY
THING THAT HE TOLD ME WAS THAT THISs THIS GUY THAT: THAT HAD
CONFEZEEDRD TO IT OR SOMETHING LIEE THAT AND BUT THEs THE TIMES DIDN'T
ADD UF  0OR SOMETHING. THAT WeE RBASICALLY ABOUT  ALL THAT. MATTER OF
FACT: LIKE I SAIDy HE DID TELL ME HE SAID THAT THE REFORT WAS FRETTY

NONDESCRIFT .

M. IN ALL THIEZ CONVERSATION WITH YOUs HAD HE EVER GIVEN YOU HIS
THEORY 0OF WHAT HAFPENEDT

A. NI
. NEVER.
Aa NI

. NEVER SFOEE TO YOU ABOUT WHAT HE THOUGHT HAFFENED.

AL N

DC. HMOWs HIW WAE IT THAT YOU CAME T3 CONVEREE WITH HIM THE DAY BEFORE
YESTERDAY» PRIOR TDO OUR INTERVIEWT

A. HE CALLED ME TQ TELL ME YOU GUYS WERE CIOMING.
DC. WAS HE ANY MORE SFECIFIC THAN THAT ORY

A. YEAH» HE HAD A& NAME. HE HAD LANCE'Z NAME. THEY TOLD A LEE CONDON,
I DON'T ENIW IS5 THAT YOUR OTHER NAMET

DC. THAT'S ANDTHER AGENT.

A. ANDTHER AGENT D AND THAT'S THE TWD NAMEE THEY TOLD ME. YOU RENOW
IT'S FUNNY THEYs THEY'VE GOT A& BETTER NETWORE THAN YOU GUYE DO THOSE
DAMN  REFORTERT. THEY CALLED ME YEETERDAY: A GUY CALLED ME FROM
MONTANA DR SOME FPLACE YEZSTERDAY TO TELL ME THAT THE MIAMI HERALD WaAZ
ON THE WAY TO MY HOUBE. DAMN  IF I DIDN'T GET THERE AND THEY WEREN'T
SITTING IN MY DRIVEWAY.

DC. OE.
B, A WEEE AGD IS WHEN YOU TOLD  JAY GRELEN THAT YO WOULD ZFPEAK T A
FOLICE OFFICER ARQUT THIZ.
Al UH-HUH.
TRANS . SERIAL: 2453 REFORTING OFF. @ MaRE SMITH

RIAL: 1ls3 DATE: 4/12/2:4 SUFPERV. AFFROV . GERITAL :
S TEWER

007020



COMPLAINT #: 21-Ba073
OFFENSE % CLASSIFICATION: HOMICIDE
ETATEMENT OF : STEFHEN LEBRUND FAGE Z4

5. CORRECT? AND DIDs DID GRELENs JAY GRELEN SAY WHAT HE WAS GOING TO
DD AROUT ITT

A. I THINE HE ZAID HE WAS GOING T GET IN TOUCH WITH SOMERBODY IN THE
FDLLE OR SOMERODY THAT CIULD GET IN TOUCH WITH THE FDLE.

. DID HE EVER TELL YOU ANY 0OF THE» IF HE HAD ANY FRUSTRATIONTS WITH
THE LDCAL AGENCY THAT WAZ HANDLING THE CASE OR ANYTHING LIKE THATT

A. NO NOT REALLY. OHs OTHER THAN NOT WITH THE INVESTIGATION BEUT THAT
WITH THE FACT NOT BEING ABLE TO GET THE REFORT.

R. Ok B0 THE NEXT THING vYOU  ENOW THE: THE TWO AGENTE ARE AT YOUR
DR .

Al UH-HUH.

. AFTER: AFTER JAY GRELEN SAID HE WOIULD CONTACT SOMEEODY.
A. UH-HUH.

. B0 YOU WEREN'T SURFRIZSED THE FACT THAT THEY WERE HERE.

A. NO.

W. Ok

A. NOTHING SURFRIZEE ME AFTER THIEZE WEER.

G ANY OTHER ABQOUT THAT BEFORE WE MOVE ON TO SOMETHING ELESE?Y

DC. YOU INDICATED TO ME THAT: THAT YOU HAD MARRIED DONNA IN 1927 AND
THAT FRIOR TO MARRYING DONNA YoOU WERE INVOLVED IN A CONVERSATION WITH
HER SISTER CARDL SOMETIME WITHIN 24.

A. DURING THE TIME WE WERE DATING. CORRECT.

M. WAS IT DURING THE TIME THAT YOU WERE DATINGT

A. UH-HUH.

o DRE. WE'LL GET ESTARTED WITH THAT THEN. ALRIGHT WE GOT ALL THAT OUT
OF THE WAY NOW LET'ES  GET INTD WHAT: WHAT WAS. WAS THE SUESTANCE OF
YOUR ENOWLEDGE ARDUT THE CASE. THE CONVERSATIDON THAT DON IS SFEAKING
ARBDUT. DO YOU REMEMEER THAT: WHEN THAT» WHEN THAT OCCURRED®

A« NO ALL I ENOWs WE STARTED DATING IN 1%84 AND I WAB WITH HER
FAMILY» I MEAN I'D BE WITH HER FAMILY AND» YOU KNOW WE'D BE TALKING
DR SOMETHING LIKE THAT AND: AND.

G IT WAS DONNAS WHD: WHD WERE YU DATING AT THE TIME?

A. DONNA.
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t. DOINNA.

A. YEAH. AND WE WOULD JUST BE TALKING AND THEN WE'D SEE JOHN WALSH ON
TELEVISION OR SOMETHING LIKE THAT AND.

B I DON'T MEAN T INTERRUFT YOU EUT DO YOU REMEMEER WHERE THIS WAS,
WHERE» WHERE YOU SAWs ARE WE GETTING INTO THE CONVERBATION NOWT

A. YEA&H.
B D WHERE: WHERE WAS THIS ATT IT WAS AT THEIR HIUSE OR7?

A. IT WABs I DON'T REMEMBERs I MEAN YOU ENOW THERE WERE LITTLE BITS
AND FIECES SAID ALL THE TIME I MEAN T MEAN WE'D BE IN SOMEERODY'S
HOUSE WATCHING A TELEVISION PROGRAM OR READ BOMETHING IN THE FAFER OF
SOMETHING LIKE THAT AND IT WAS, IT WAS  YOU ENOW  JUST BTUFF  LIKE
LET 'Sy THAT'S NOTs THAT'S NOT TRUE YOU KNOW TYFE 0OF 3TUFF AND DOR.

. NOW THIE ISy WHO'S SAYING THESE EITS AND FIECEB? I8 IT CaROL?T
A« YEAH.

. BERNIE. BOTH OF THEM 0OR ANYEODYST

A. I NEVER RECALL BERNIE ACTUALLY SAYING.

Wa Ok

A. STUFF LIKE THAT. AND SHE WOULD JUSTs SHE WOULD JUST BAY SBTUFF LIKE
THAT, THAT, THAT'S NOT TRUE OR YOU  KNOW THAT WOULDs THAT 'S NOT TRUE ,
AND I THINE SHE WAS REFERRING MORE TO LOCATIONS OR WHERE THE HEAD WAS
FROUND 0OR ZOMETHING LIKE THAT.

W. WAS THERE MORE THAN ONE CONVERSATION OFR7

A. WELL YEAH: THEY WEREN'T REALLY WHERE WE SAT DOWN CONVERSATION LIKE
WE'RE DOING NOW. IT WAULD EE JUST IN FASSING TYFE DOF A& THING. AND;,
AND I REALLYs I JUST THOUGHT IT WAS ALL A EUNCH OF ESs I MEAN I+ I'Ds
I NEVER REALLY KNEWs I WAS TOLD THEY LIVED DOWN  THERE» I REALLY
DIDN'T KNOW WHETHER I BELIEVED IT 0R DIDN'T BELIEVE IT. I JUST REALLY
DIDN'T CARE AND BUT THEN I STARTED FINDING 0OUT THAT REALLY DID LIVE
DOWN THERE AND THEY WERE THERE AT THE» CLISE TO THE TIMEs WITHIN A
COUFLE 0OF MONTHS OF ADAMS DEATH.

W Ok. LET'S GET INTO THE. THE I lNOW THE EXACT DATES AND THE EXACT
FLACE AND» AND THE VERY INITIAL TIME SHE MADE A COMMENT LIKE THAT.
NOW WE'REs CARDL WE'RE SFEAKING AEOUT WHEN WE SAY BHE. RIGHT?

A. UH-HUH.

L. AND THAT'S DONNA'S SISTERT

A. UH-HUH.
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@. SHE MAKES A COMMENT TO YOU AFTER THEY SEE SOMETHING ABOUT ADAM
WALSH OR WHETHER IT WAE JOHN WALSH ON TV.
A. RIGHT.
B. I'M JUET TRYING TO GET THIZ» BEE IF I CAN GET THIE CLEAR. AND ZHE
WOULD MAKE A COMMENT LIKE WHAT WHEN YOU. WHEN YOU SEE SOMETHINGT
A. BHE WOULDs SHE WOULD JUST SAY THE BIGGEST THING WOULDs SHE'D SAY:
SHE'D LOOK AT US SHE'D SAY THAT S0ON OF A BITCH. SOMETHING ALONG THOSE
LINESys TALKING ABOUT JOHN  WALEH. AND I+  AND YOU KNMOW SHE'D SAaY HE
FLAYE THE ALMIGHTY ONE OR SUMETHING LIKE THAT AND THEN WALK AWAY. AND
THEN YOU  ENOW THE NEXT TIME YOU, YOU'D ZAY IT. FINALLY WHEN IT ALL
CAME TOGETHER AND I DON'T  KNOWs WHAT: IF WE'RE TALKING A WEEK,
MONTHEZ» OR ANYTHING LIKE THAT BUT WHATs WHAT SHE WAS ALLUDING TO WAS
THE FACT THAT JOHN WALSH AS FAR 5 SHE KNEW WAS NOT THE ALL AMERICAN
GuyY.
A. Ok. DID SHE SAY THAT IN HER WORDE OR SHE ALLUDED TO THAT A5 You
SAIDT
A. NOs  SHE JUST ALLUDED T0O IT. AND» AND YOU KNOW SHE WOULD SAY ONE
TIME THAT» THAT HE AND REVE WERE BIG COKE HEADS DIWN THERE IN S0UTH
FLORIDA AND» AND THEN SHE WOULD START TELLING ABJUT HOW THEY KNEW
JOHN WALEH AND HER SON ACTUALLY FLAYED WITH ADAM WHEN THEY WERE: WHEN
THEY WERE» WHEN HE WAE A KID. AND THAT HOW THEY BECAME TO BE FRIENDS
WITH THE MIMAHANZS, THAT TYPE OF STUFF.
@, Ok. I THINK WE'RE JUMFING AROUND A LITTLE BIT BUT I DON'T  THINK
THAT'S.
A. YEAHs WELL THAT'E.
. I DON'T THINES THAT'S EY DESIGNy I THINK IT'S THE WAY IT IS.
A. NO I THINE.
N, JUST THE WAY IT HAFPENED.
A. YEAH» THAT'S EXACTLY THE WAY IT HAFFENED.
W WHAT» WHAT DID SHE SAY MORE SFECIFIC ARBOUT WHEN. DID ZHE EVER GET
MORE SFECIFIC AROUT WHAT ZHE WAZ ALLUDING TO7
A. THE ONLY THING THAT ZHE WAE ESFECIFIC ABOUT WAE LIKE THE FACT THAT
JOHN WALSH HAD SAVED MIKE MONAHAN'S LIFE WHEN HE WAS Ay WHEN JOHN WAS
A LIFEGUARD AND HE HAD BECOME GOOD FRIENDES WITH THE MONAHANS.
D. Dk S0 SHE'S GOING INTO WHATs THE ENOWLEDGE ARIUT THE BACKGROUND
OF THE MONAHAN'S AND THINGS LIKE THAT.
A. RIGHT. RIGHT.
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PO |

A. AND THAT SBHE WAZ. THAT HE HAD COME TO LIVE WITH HER AND OR  THEYs
JOHN AND REVE HAD COME TO LIVE WITH JOHN MONAHAN AND THEN HER HUSEAND
AT THE TIME WAS BERNIE AND BERNIE WAS HIZ BACKGROUND WAS IN RESORT
MANAGEMENT AND THAT HEs HE HAD S0OMEs AND I HATE TO USE THIS WORDs
CONNECTIONS. IT DIDN'T HAVE TO DO WITH DRUGS BUT IT HAD TO DO WITH.
WITH RESORTE UF HERE AND THEY WANTED: AND MONAHAN WAS DOING SOMETHING
WITH RESORTS OR SOMETHING. AND THAT JOHN MONAHAN WANTED BERNIE TO @0
DOWN TOs IT WAS EITHER (UI) OR FLEASURE ISLAND DR SOMETHING LIKE THAT
AND RUN Ay A REZORT THEY HAD DOWN THERE AND BECAUSE OF THE ACTIVITIES
THAT BERNIEs AND I HAVE ND IDEA OF WHAT ACTIVITIESs IT WAS NEVER TOLD
TO MEs» NEVER ALLUDED TOs NEVER INSINUATED OR ANYTHING EERNIE JUST
DIDN'T WANT TO D IT.

. THEN WHEN, WHEN CARDL 'S SFEAKING TO  YOU ABRIUT THE WALEH'S LIVING
WITH THE MINAHAN'S, IS5 THIZ, IS SHE TELLING YOU BECAUSE SHE KNOWS FUOR
A FACT THIZ I3 TRUE DR7? .

>
1

HE WAS THERE.

WAS THERET? THAT'S WAS, WHAT I WAS GUONNA 3SAY.

fx]
1]
I
m

A. SHE WAZ THERE.

. ZHE WAE THERE. YEAH. Ok. GO AHEAD I'M S0RRY.

w

A. AND THAT BERNIE DIDN'T WANT T2 DO IT AND THEN ONE NIGHT EERNIE
CAME UF AND TOLD HER THAT: HE B4ID NEEDED TO LEAVE: THEY LEFT HER AND
DR RATHER MATTHEW HER S0ON.

- I3 BHE TELLING YOI ANY DATES, I8 SHE AEBLE TO TELL YOU ANY DATES
OR7?

A« YEAHs APPROXIMATELY. SHE ZAID THAT EBERNIE CAME IN AND TOLD HER TO
LEAVE AND THEY LEFT WITH THE CLOTHES ON THEIR BACE ANDs AND SHE WAS.

@. WHAT AFFROXIMATE: DID SHE GIVE YOU AN AFFPROXIMATE DATE? WHEN THIS
WAST

A. I RECALL ARQUT &8IX TO EIGHT WEEKS. SHE SAYE MORE LIKE  TWELVE
WEEKS.

. WHENT
A. BEFORE aDAM DIED.

L. AEQUT TWELVE WEEKS BEFORE ADAME DIED SHEs THIS IS WHEN BERNIE? IS
SHE TALKIMG ARQUT RBERNIE TELLING HER THIZ?

A. UH-HUH.
F. WOULD» DIDy WHERE WERE THEY LIVING AT THE TIME?
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A. Is FROM WHAT I UNDERSTAND S8SHE NEVER CAME RIGHT: THAT THEY WERE
LIVING AT THE TIME BUT I ASSUMED THAT THEY WERE LIVING AT THE
MONAHANE .

o, ZHE NEVER ZAID THAT OR SHE DOESN'T REMEMEER DR?

A, BHE HAE NEVER SAID THAT THEY HAD» SHE HAD TOLD ME THEY'D REEEN
LIVING AT THE MINAHANE AND ZHE'D NEVER TOLD ME THEY HAD MOVED.

. DL DID BSHE. DID SHE GIVE YoU aNs AN OFINION OF WHY SHE» EERNIE
TOLD HER THIST DID BHE EVERy DID SHE HAVE ANYs ANY IDEA WHY™T

A, NI. BHE HAD NEVER SAID WHYs NEVER EVEN INSINUATED WHY. I HAVE NO
IDEAs I MEAN NOEODYs NOEODY HAZ EVER ELUDED T WHY.

Be OF. WHEN SHE HAD MADE COMMENTS ABOUT JOHN  WALSH ON TV ABEDUT HE'S
NOT YOU ENDW SRUEAKY CLEAN. )

Ao UH-HUH.
B, DR WHATEVER THE WORDE WERE.
AL UH~HUH.

. I8 THIE ALED IN THEs IN THEs IN THE ZAME TYFE CONVEREATION AROUT
WHEN ZSHE'S TELLING YOU THIZ AROUT EBERMIE TELLING HER TO TAKE OFF.

A. UH-HUH.

e I8 ZHE TRYING TD MAKE SOME  RIND OF CONNECTION HERET DID 8HE EVER
SaY THAT OR?

A. NOy NOy I THINE IT WAE JUST MORE OF ONE OF THOZSE THINGE THATs IT
WAE MIRE. IT WAE MORE DIRECTED AT. I AT FIRET ATTRIEUTED IT TO
JEALQUSY TO TELL YOU THE TRUTH.

e UH-HUH.

A. BECAUSE THEY HAD EBEEN FRIEND WITH THEM AND THEY HAD ALL EBEEN EEACH
EUME DOWN THERE AND THEN JOHN'E MARING MILLIONS 0OF DOLLARE AND BTUFF
LIKE THAT AND I HAD JUST AT FIRST ATTRIBUTED IT TO JEALOUSY.

M. ON CARDL'E FART.

A. YEAH. AND S0 I NEVER REALLY FAID IT MUCH ATTENTION AND ToO TELL YoU

THE TRUTH» I NEVER REALLY FAID MUCH ATTENTION TO THE WHOLE. THE WHOLE
THING UNTIL I FOUND OUT HOW CLOSE THE FAMILY REALLY WAS WITH JOHN

MONAHAN .
. BERNIE AND CARUOL..
A. YEAHs WELL BERNIE'S FAMILY 15 ESFECIALLY.

. BERNIE'S FAMILY. 0OH.
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A. YEAH.

DC. BEFORE WE GET INTO THAT  THOUGH YOUs YOU  TOLD US AROUT  ANOTHER
ATGFPECT WHERE WHEN EERNIE DECLINED THE JOR OFFER THAT JOoHN WALSH TOOE
THE LOFFERT

A. YEAHy THATy THAT BERNIE HAD DECLINED TO TAKE THE, THE COFFER  DOWN
IN THE ISLAND EITHER (UI) OR FARADIZE DR WHEREVER IT WAS AND JOHN HAD

TAKEN THE. THE JOB.
R. DID YOUs DO YOU ENOW WHAT JOB IT WAST

A. NO. THE WHATEVER IT HAD TO DOy WHATEVER IT WAS DUOWN IN THE IZLANDE
OR WHEREVER IT WAS.

W Ok,

DC. AND THERE WAS SOME RUESTION ABOUT JOHN'S EMPLOYMENT THERE? S0ME
DIZCREFANCIEST

A. WHAT DO YOU MEAN WHAT HE DIDY

DC. RIGHT.

A. OHy YOU MEANT TAKE, LIKE TARETING MONEY 0OR SOMETHING LIKE THAT?Y
DC. YOU HAD MENTIONED THAT To us.

A DMy THAT'Ss I HAD JUST FROM THE CONVERSATIONS Iy 7T THOUGHT IT HAD
TO DO WITH SKIMMING MONEY , TAKING MONEY.

W THIS I8 FROM CAROL'S CONVERSAT IONT

A« YEAH: JUST FROMs CAUSE THE WORD DRUGE WERE NEVER MENTIONEDs NOEODY
EVER SAID ANYTHING AEOUT DRUGS S0 ANDs AND IT WASs I JUSTs, I GOT FRIOM
THE CONVERSATION THAT IT wWas MONEY . BECAUSE SHE.

B. WHAT DID SHE 2AY EXACTLYT DO Yo REMEMBEER?T

A.  NO JUSTs  JUST STUFE LIKES I'M TRYING T THINEs PUT, THE MONEY
DIDN'T ADD UP OR RECEIFTS DIDN'T ADD UP OR SOMETHING ALONG THOoE
LINES. BUT IT WAE NEVER WE, WE ZAT DOWN  AND THEY SAID WELL YOU ENOW
THE BIG THING IS NOW THAT: THAT: THAT MONEY'S MISSING AMD THAT anme

“ ]

EIND OF RE#AVMENTv HE HAZ  TO  COME UF WITH A REFAYMENT FLAN  OR
BOMETHING L.IKE THAT. I, I HAD AZEUMEDy I HAD ASSUMED  THAT IT WAS As
THAT THEY HAD BEEN: FROM THE INFORMATION I HAD GOTTEN I HADs I TOOK A
AND BAID IT WAS MONEYs THEY WERE Sk IMMING MONEY FROM THE TOF.

. MEANINGs THEY MEANING WHO%

A JOHN WALSH DOWN IN THE SOUTH QR DOWN IN THE IZLANDS.

@. DID BHE TELL YU WHY SHE THOUGHT  THAT OR DID SHE KNEW THAT FOR A
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FACT OR7?
A. NOSHE NEVER DID EVEN COME RIGHT OUT AND 3AY  THAT THAT'S WHAT IT
WAS s SHE WAS JUST SAYING THAT RECEIFTS DIDN'T ADD UF 0OR THEY WERE
LOZING MONEYs SOMETHING ALONG THOSE LINES AND 30 YOU KNOW I JUST
THOUGHT WELL IT'Ss IT'S CERTAINLY NOT DRUGS CAUSE YOU'RE NOT GOING TO
ADD UF RECEIFTE FOR DRUGS. AND THE MONEY SITUATION I JUST THOUGHT IT
WAZ MONEY SITUATION,
G. WHEN DIDs WHEN DID SHE GET MORE SPECIFIC? OR DID BHE GET MORE
SPECIFIC ABOUT WHAT: THIZ CONNECTION BETWEEN THE MONAHAN'S OR WHOEVER
ANMDy AND THIE HOMICIDE?
A, THE ONLY THING THAT BHE GOT REAL SPECIFIC AROUT WAS THAT THE HEAD
WAE FOUND ON JOHN MONOHAN'S PROFPERTY AND HE HAD TO IDENTIFY OR HE, HE
IDENTIFIED IT OR SOMETHING ALONG THOSE LINES. THAT WAE THE OMLY VERY
ERECIFIC THING THAT BHE EVER» SHE EVER EAID.
. CAN  YOUs CANs AND THINE EBACE REAL HARD CAUSE THIE I8 VERY
IMFORTANT INFORMATION: CAN EBE: WHAT EXACTLY IS IT THAT SBHE EAIDY
THAT s WELL AND THEN WE'LL GET INTO WHATy WHATs I3 &SHE SAYING IT
BECAUZE SHE WAS TOLD THIE OR HEARD ARIUT IT?
A. EXACTLY 0K,
. BUT ANYWAY WHAT.» WHAT EXACTLY DID EBHE 2AY?
A. THATs THATs THATs JOHN MONAHAN HAD TO IDENTIFY ADAME HEAD AND IT
WAS FOUND 0N HIZ PROPERTY. NOW I DON'T ENOW IF THEY MEANs ZHE NEVER
TAID ANY DTHER FLACE BUT A DITCH 302 I ASSUMED THATs I DON'T ENOW AND
YOU WOULD ENOW BETTER THAN I WHETHER THE DITCH WAS ON HIE FROFERTY OR
NOT. I: I DON'T KNOW.
B DR
A. AND THAT WAE FROEBABLY ARDUT THE MOST SFECIFIC THING.
DC. WHEN I TALKED TO YOU THE OTHER DAY YU GAVE ME THE IMFRESSICON
THAT: I THINE YOUR WORDES WERE SOMETHING T THE EFFECT OF THATs THAT
JOHN MONAHAN HAD SOMETHING TO DO WITH THE MOVEMENT OR THE FLACEMENT
OF THE HEAD FRIOR TO THE POLICE DISCOVERING IT.
A. YEAH. THAT», AND I THINE THAT WAS MORE THE» WHERE. THE WHERE THE
HEAD WAS LLOCATED TYFE OF A& THING. WHETHER: IT WOULDs IT HAD TO DO
WITH BEING ON HIZ PROFPERTY AND HIM IDENTIFYING IT. THAT'Ss THAT'S
ANDs AND T DON'T KNOW WHETHER IT MEANTs ITs THERE WAS: IT'S NOT REALs
IT'S NMOT REAL CLEAR ON THE» I DON'T ENDW WHETHER THEs IT WAZ FOUND ON
HIS PROFERTY ORs I ENOW THAT WHAT I WAS TOLD WAS THAT IT WAZ FROUND 0N
HIE PROFERTY AND HE HAD TO IDENTIFY IT AND» AND IF IT WASN'T FIOUND ON
HIS FPROFERTY THEN IT HeaD TD RBE MOVED. IT WAS SOMETHING LIKES
SOMETHING ALONG THOSE LINES.
. AND THIS IS COMEs THIZ IS5 WHAT CAROL'S SAYINGT
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A. YEAHs THIS IS5, THIE I8 COMING FROM JUET YOU ENOW  FOURs. THREE OR
FOUR DIFFERENT CONVERSATIONS TYFE HF A THING. AND IT WAS THEs THE
ONLY CLEAR THINGEZ THAT I CAN REALLY REMEMBER IS THAT JOHMs  THAT JOHN
MONAHAN HAD TO  IDENTIFY IT AND IT WAS FOUND OM HIS PROPERTY. THOSE
ARE THE ABIOLUTE THINGE THAT I CaNM REMEMEER THAT: THAT WERE ZSAID.

D. DID CARDL EVER ZSAY WHAT SHE'S BASING THIES INFORMATION ON?
A. JUST HEARD IT.

. JUST HEARD IT?

A. YEAH. FROM EBERNIE I GUEZS.

We YOU DON'T ENOWs YOU DON'T ENOW FOR SURE.

A. NI I HAVE NI IDEA.

B BHE NEVER TOLD YoOU.

A. NI EBECAUZE EHE WAES BACK HIME WHEN ALL THIZ HAFFENED. I KNOW THAT
SHE WAS EBEACK HOME, SHE WAZ WITH MY WIFE WHEN ALL THIZ HAFFEMED.

B WHAT  ABDUT BERNIE? DO YOU ENOW  WHERE EBERNIE WAS WHEN ALL THIE
HAFFENEDY

A. EBERNIE WASs WAS HOME ALSO.
Q. IN DRLANDO?

A. YEAH. HE WAE BACK HERE IN ORLANMDD. WHENs WHEN THEs WHEN THE DEATH
DCCURRED. NOW THIE IE AGAIN DONNA  AND I WEREN'T MARRIED AT THE TIME
S0 AGAIN I DON'T  KNOW IF THEY WERE LIVING IN ORLANDO, IF BERNIE WAZS
LIVING INs AT HIS HOUZSE IN CORLANDD AT THE TIME OR NOT.

D DE. BUT WHATY WHAT CARCL. IE BASING THIS ON IE WHAT SHE HEARD FRIMs
AND YOU ABSUME BERNIE.

A. RIGHT. @0 YOU SEE WHAT I'M GETTING IE THIRD AND FOURTH FARTY STUFF
AND»s AND YOQU'VE TALKED TO CAROL AND» AND I MEAN IT'S IN THE KINDEEST
SENSE CAUSE CAROL'S MY SISTER IN LAWs SHE'S NOT THE EBRIGHTEST PERSON
IN THE WORLD. AND SHE, SHE HAE & TENDENCY TO EMEELLIZH S0ME TIMES AND
I DON'T KNOW IFs IF  YOU GOT THAT WHEN YOU TALKED WITH HER OR NOT OR
SHE'S YOU ENOWs I DON'T REMEMBER THIS TYFE OF STUFF.

We B0 WHEN YU, HOW  ABRIUT WHEN vOU EMBELLISH NOW BUT HOW  ABIUT IN
1934 DID ZHE HAVE THAT TENDENCY T DO THAT ALEDT?

A WELL Is I DONM'T ENOWs I, I DON'T  ENIW IN 24, WHEN I 8AY EMEELLIEH
IT'Z KIND 0OF LIKE BHE WANTES TO RBE THE CENTER OF ATTENTION TYFE OF A

THING.

e UH=-HUH.
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4. LIKE FOR LACE 0OF A BETTER WORD & KNOW IT ALL. I LOVE HER DEARLY.

fa UH-HUH.

A. SHE'S VERY VERY SWEET TO ME. BUT THAT'S THE TYFE OF FERSON SHE IS
S0 YU KNOW T DON'T  ENOW WHETHER: WHEN SHE'S TALKING ABOUT  JOHN
MONAHAN HAVING T IDENTIFY ADAME HEAD OR THE HEAD BEING 0N HIS
FROFERTY WHETHER ZEEING THAT HE IDENTIFIED THE HEAD IN THE IN THE
WHERE IT WAS FOUND OR HAD TO GO TR THE MORGUE TO IDENTIFY IT OR HE

WAE WITH THEM WHENy WHEN THEY HAD T IDENTIFY IT. THAT WAS NEVER ZAID
T2 ME.

. B0 SHE NEVER, CORRECT ME IF I'M WRONG» DID SHE EVEH SAY s AND YU
SAID THIS YOUs BEFORE EBUT IT WASN'T CLEAR T YOU YOU  SAID. DID SHE
EVER ZAY THAT JOHN MONAHAN HAD To MOVE THEs THE REMAINST

Ae NOL N
e DO ANYTHING WITH?

A. SHE» NOy BHE NEVER SAID TO MEs NEVER SAID THAT JOHN MONAMAN FICKED
UF THE HEAD AND MOVED IT. NEVER WaS THAT SAID TO ME.

Q. DID SHE TRY T SAY THAT THERE WAS SOME REASON WHY THE HEAD WAS CON
JOHN MIONAHAN'S PROFPERTY ORT

A. N0,

M. DO WE KNOW FOR A FACT THAT SHE'S DEFINITELY SAID THAT THE HEAD WAS
ON JOHN MONAHAN 'S PROFPERTY OR IT WASN'T CLEAR TO HER EITHERT

A. THAT FART ZHE, HER SAYING WAS NOT REAL CLEAR T HERs EBUT THE FACT
THAT JOHN MINAHAN IDENTIFIED THE HEAD» IT WAS CLEAR TO HER.

. WELL THERE IS NOs NOW THERE IS NO SECRET ABOUT IT I MEAN IT'Ss THE
FILEE ARE OFEN BUT JIOHN MONAHAN DID HAVE TO IDENTIFY THE HEAD.

AL UH-HUH.

G. BUT. IT HAD NOTHING TO DO WITH ON HIZ PROFERTY. NOW IS THERE
ANYTHING THAT CAROL SAID TO YOU ARBOUT JOHN  MONAHAN BEING  INVOLVED
WITH MOVING ANYTHINGT MOVING THE REMAINS OR DOING ANYTHING LIKE THAT?

A« NI NO. ARSOLUTELY NOT.

W. DID BHE» DID SHE MENTION ANYTHING AEBIUT IF IT WAS 0ON JOHN
MONAHAN'S  FROFERTY WAZ IT FOR SOME REASONT WAS IT FOR A SIGN OR WAS
IT T PAY BACE SOMERODY?T

A. NOO T ENOW: I KNOW WHAT YOU'RE INSINUs NOTs SHE NEVER SAID THAT T
MEs NEVER SAID THAT TO ME. I MEAN CERTAINLY HER TELLING ME SOMETHING
LIKE THAT» THAT WOULD RBE THE FIRST THING THAT WOULD FOF INTO MY MIND
BUT NDy  BHE NEVER SAID ANYTHING LIKE THAT. THAT IT WAS A VEILED
THREAT DOR ANYTHING LIFKE THAT.
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. DID EHE EVERs DID YOU EVER GET THE IMFRESSION THAT WHATs THINGE
THAT BHE WAS SAYING WERE BITS AND FIECES OF WHAT WERE MADE IN THEs IN
THE FRESE AND THEN HER OFINION OF, OF S0ME THINGE OR WHATT

G I THINE THAT WAS SOME OF IT YEaH: I THINE THAT WAE SOME OF IT. I
THINK  THE BRIGGESTs THE BIGGEST THING THAT THISs THAT THIS THING
BOILE. AT FAR AE I'M CONCERNED I5» THE FACT THAT ZHE HAD TO LEAVE THE
HOUSE IN THEs IN THE MIDDLE OF THE NIGHT WITH HER S0N BECAUSE HER
HUSEAND CAME IN  AND SAID YOU NEED TO GET OUT OF HERE AND CAROL WAS
SCARED SHITLEESE BY THE TIME SHE GOT HOME. CAME HOME WITH THE CLOTHES
DN HER BACK AND THE CLOTHEZ ONM HER S0ONI BACK AND THEN THAT'S IT. AND
THEN THREE YEARS, DR THREE MONTHS 0OR  WHENEVER THE CASE MAY HAVE EEEN
LATER THEN THE CHILD THAT HER OWN S0N HAD BEEN FPLAYING WITH HAD REEN
ABEDUCTED AND DECAFPITATED. I THINE THAT'S3s  AND THAT'ZE WHAT ALL THIS
BOILE DOWN T, IT'S A& VERY SMALL PART OQF IT BUT YOU ENOW THEs THAT IS
THE s THAT IE THE ONE THING THAT SHE HAD LOOKED MEs HAZS LOOKED ME IN
THE FACE AND BAID TO ME. AND I CAN ABSOLUTELY TELL YOU FOR SURE IT
WAS EAID TO ME. THE OTHER STUFF I CAN TELL YOU WAES SAID IN DIFFERENT
CONTENTy OR DIFFERENT CONVEREATIONG ANMD STUFF LIFE THAT EBUT.

B Ok. WE'RE BACE ONs BACK ON  TAFE. SAME INTERVIEW. IT'S TAFE NUMEER
TWD ZIDE A. I'M GONNA FAUSE. OkR. I'M SORRY GO AHEAD.

DC. WAE THERE: WAS THERE ANY TALk 0OF ADAME DEATH BEING B0ME Z0RT OF
RETRIBUTIDONT

A. I THINE YEAH» THERE MAY HAVE EBEEN BUT T, YOU ENOW I THINE IT WAZS
EIND DOF LIKE Ay Ay A BULLSHIT SESSIONy  FEOFLE BITTING AROUND TALKEING
ABDUT» I MEAN CAUSE I ENOW THAT THAT WAE THE FIRET THING THAT CAME T
MIND TO ME. ANDs AND I MAY EVEN EBE As EBEEM ONE TO INITIATE SOMETHING
LIFE THAT IN A CONVERSATION SAYING SOMETHING LLIKE WELL MAYEE THAT WAS
A FAY BACE FOR TAKING MONEY OR  SOMETHING ALONG THOZE LLINES. AND 50 I
CAN'T EAY FOR BURE THAT THAT HAZ NMOT» THAT CONVEREATION HaAS MOT TAKEM
FLACE. MATTER 0OF FACT I'M SURE IT HAEB.

B YOU MAY HAVE INITIATED IT YO SAID?
A. I MAY HAVE INITIATED IT» I COULD HAVE EVEN INITIATED THAT.

. DIDy DIDs DID CAROL  ADD ANYTHING T THAT TYFE OF As A
CONVEREATIONT

Al YOU KNOW I DON'T  EVEN BELIEVE. CAROL MAY NOT EVEN HAVE EBEEN  YOU
ENDW FRIVY  TO THOSE CONVEREATIONS EECAUSE I KNOW MY WIFE AND I HAVE
TALKED ABIUT THIS.

. RIGHT.

A. AND YOU ENOIW I MAY HAVE 541D SOMETHING LIKE THAT TO MY WIFE. 350

DM. WHATs WHAT WAS YOUR WIFE'S HESITATION IN», IN COMING FORTH WITH
THIE INFORMATION.,
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A. MY WIFE IZ STILL HESITANT AROUT COMING FORTH WITH THIZ. A NUMEER
OF THINGS AND YOU KNOW I DON'T  WANT TO EE OVERLY DRAMATIC AROUT THIS
BUT MY WIFE IZ CONCERNED ARBIUT HERSs MINEs AND MY DAUGHTERE SAFETY:
OR MY CHILDREN'S ZSAFETY, RUINING OUR LIVES ANDs AND HER SIEBTER'S
LIFE. THE BTUFF THAT'E HAFPFENED IN THE PAST WEEK HAE BEEN A A& WITH
AlLL THE REFPIRTERS AND» AND EVERYEOIDY HAS BEENs HAS NOT HELFED MATTERS
AT AlLL AND.

. AND THAT WAE COMING FORWARD WITH THE  INFORMATION THAT  YOu HAD
AEDUT THE CONVERZATION WITH CAROL.

A. YEAH JUET THAT.

G, WHICH IZ REALLY A8 YOU'RE BTATING IT TODAY IS5 NOTHING OTHER  THAN
THE (UI) THREE WEEEZS 0OR MONTHs THREE MONTHE BEFORE SHE'S TOLD THE:
I'M SORRYs DR EHORTLY BEFORE THIZ HAFFENS.

A. RIGHT.
. BERNIE TELLE HER SHE'Z GOT TO GET OUT OF HERE RIGHTY

A. WELL Is I FOUND QUT YEESTERDAY WHY I, YOU EMIW, I'VEs I'VE WONDERED
AND  I'VE WOINDERED I I HAD GIVEN THIS INFORMATION. I'D GIVE THE
PEOPLE THE NAMEZS OQF ¢ OF WHD T Talk TO. I'M THIRD PERSON AND AlL OF A
SUDDEN I»s I'M THE ONE THAT'S GETTING CALLE FROM CES NEWE AND FRIME
TIME AND I THQUGHT WHAT THE HELL aAM I THE CENTER OF ATTENTION ON THIZ
FOR. THEN I FIND OQUT YESTERDAY THE MIAMI HERALD SAYS THAT IT'S
BECAUZE I 3SAID I KNOW SOMERIDY THAT EAW ADAME REMAINE BEFORE THEY
WERE FOUND. AND I THOUGHT OK NOW I CAN  UNDERSTAND WHY EVERYEODY'S
COMING HERE BUT I I TOLD THEM I SAID YOU CAN QUOTE ME ON THIS.
THAT'S ARSOLUTELY FUCEING LUDICROUS AMD I SAID YOU CAN EVEN FRINT
THAT WORD.

Q. WELL DOBVIOUS I8 IT CLEAR To YOU WHERE THIZs THIZ WHOLE THING CAME
FROMY THIS WHOLE EXFLOSION OF THE MEDIAs YOU'VEs YOU'VE  ONLY TALEED
TD LAW ENFDORCEMENT THE FIRST TIME WAS A FEW DAYE AGD AND NOW HERE BUT
THE FREZE ALREADY FKNEW YOU WERE COMING AND I DON'T THINE THAT LEAK
CAME FROM LAW ENFORCEMENT .

A. WELL YU ENOW AND IT'S.

R. YOU'RE TALEINGs YOU'RE TALKING DIRECTLY WITH THEs WITH THE NEWS
MEDIA I MEAN.

A. WELL I'M TALKING WITH THEs THE NEWE MEDIA AND THE ONE THING AND
WE'VE TALKED ARIUT THIE AT LENGTH BECAUSE THE ONE GUY THAT I HAD
TALKED TO  FOR TEN MONTHS MY NAME HAD NEVERs EVER GOTTEN 0OUT IN TEN
MONTHS AND REGARDLESS OF THE MORALLITY ISSUE ON  THIS., IF YOU FUT ALL
OF  THAT AZIDE THIS COULD POTENTIALLYs IF  THIZ THING WOULD HAVE EVER
G A DIFFERENT DIRECTION AND SOMETHING LIKE THATs IT COULD EE A
FULITZER FRIZE FOR A WRITER. HE IS CERTAINLY NOT GOING TO CALL THE.
THE MIAMI HERALD AND GIVE HIM ALL THE INFORMATION THAT THIZ GUY HAD.

DC. I'Lhe T'LL. GIVE VYOU A& LITTLE INSIGHT. WE TALKED TO BERNIE THE
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OTHER MIGHT .
A. UH=-HUH.

DC.  AND TEN MINUTES BEFORE WE TALKED T BERNIE THE MIAMI HERALD
CALLED. AND WE DIDN'T ENOIW WHD BERNIE WaAS OBVIDUSLY UNTIL I MET WITH
YL ANDy  AND TRIED TO FIGURE 0OUT WHERE HE LIVED 80 IT'S FAIRLY
DEVIOUE THAT EOMEWHERE IN THE MEDRIA THAT THESE NAMES AND  TELEFHONE
NUMEERE .

A. WELL.
DC. AND ADDREESEES ARE RBEING DISTRIBUTED.

A. YEAH. AND I DON'Ty I HAVEN'T. OBEVIOUS OK. I HAVEs I HAVE MY COWN
IDEAS. I MEAN I DO AND I'LL JUST YOU KNOW I CALLED THEM ALLs I‘LL EE
HONEZT» I CALLED THEM ALL LAST NIGHTs I CALLED EVERY ONE OF THEM LAS
NIGHT AND I 3AID LDOOE I'M OUT DOF THIZ THING: I'VE GIVEN YOU THE
NAMES » YOU GUYE CAN DO WHAT THE HELL YOU  WANT TO ITs MY WIFE TIOLD ME
LAST NIGHT SHE WAZ DRIVING AWAY WITH MY DAUGHTER IN THE CAR AND THE
MIAMI HERALD WAE IN THE FARKING LOT AND MY WIFE WAS CRYING: SHE TOLD
ME ZHE 2AID IF YOU DON'T TAKE CAR OF THIS BY SEVENM Q'CLOCE I'M TARING
THE EIDZ AND  LEAVING. Is 50 I CALLED THEM ALl AND I SAID I'M QUT OF
THISs I+ I DON'T WANT  ANYMORE AND I'M HERE EECAUSE YOU'RE POLICE
OFFICERE. IF YO WERE THE, ©OR ANYEODY ELSE I'D  TELL YOU TO HIT THE
ROAD .

A. AND.
DC. DID» DID YQU SPEAE WITH CARDOL AFTER OUR INTERVIEWT

A. OHy SHE'S CALLED ME FOUR OR FIVE TIMEE. AFTER THE REFORTERE LEAVE
HER HOUZSE ANDs  AND YU GUYS LEAVE HER HOIUSE AND SHE CaALLE  ANDs AND
SHE'LL» SHE SAID STEVE WHAT'ES GOING OMs WHAT'E GOING ON? AND I SAID
CAROL JUST TELL THEM WHAT THEY WANT T ENIW. AND BSHE GIES WELL I, YOU
ENDWys SHEs SHE TOLD ME THE STUFF THAT SHE TOLD YOU NATURALLY. THE
TAME AZ EVERYEODY ELEZE WIULD ANDs AaND FROM THE STUFF WHAT SHE TOLD ME
IT WASE T YOU ENOW, I DON'T ENIW HOW CLOSE OR HOW FAR AWAY (UI).

. WHAT DID BHE TELL YOU THAT SHE SaAID?

A. BHE JUST ZAID THATs THAT YEAH: SHE WAS DIWN THERE AND THAT EBERNIE
HAD BEEN BACK HERE THREE MONTHS EEFORE  ADAM HAD DIEDs THAT TYFE OF
STUFF AND SHE COULDN'T REMEMBER DATES OR  TIMES FOR YOU TO SE ME I
REMEMEER THAT TYFE OF STUFF. S0 I MEAN YU ENOW SHE ADMITTED THAT SHE
HAD TALKED TO US AEDUT IT AND»  AND THAT BERNIE HAD BEEN DOWN THERE
ANDs AT THE»s YOU ENOW THE TIME FRAMES WERE OFF A LITTLE RIT RUT.

M. DID SEHE EaY SHE TOLD THEM ARDIUT THE CONVERSATION THAT SHE HAD WITH
YOU IM Ea OR THAT THERE (UI) SEVERAL CONVERSATIONET

HE: AZ ZHE HUNG UF THE FHONE THAT SHE HAD

]

A. NO. SHE JUST SAID A5
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SOME OTHER BEEFER ON THE OTHER LINE AND BHE HAD S0OME FAMILY OVER
THERE «

(g

DC. DOEESs DIEE EBHE BELIEVE THAT YOU'RE THE SOURCE OF LAW ENFORCEMENTS
INRQUIRIESZ DOR?Y

A. NOT YET.
DC. DO YOU HAVE ANY IDEAT

A. NOT YET. I'M SURE SHE WILL AND I HAVE TO CONTEND WITH THAT AND MY
MY WIFE WAEs MY WIFE REALLY DOESN'T KNOW I'VE EEEN ABLE TO. SCREWED
ARDUND HER & LITTLE BIT.

G WELL JUET TO BE» TO BE. TO BE HONEST WITH YOU AND TO BE FAIR WITH
You I'Ms I'LL TELL YOU UF FRONT I MEAN YOU WERE AN INVESTIGATOR» YOUs
FOR A LONG TIME. YOUs YOU WERE & FOLICE OFFICER. I MEAN WE'RE GOING
TD HAVE T ASK CARCL SOME FOIGNANT YOU ENOW DIRECT QUESTIONS ANDs AND
I'M BURE YOU UNDERSTAND WE NEED T ZEE WHAT SHE REMEMBEREZ IN 1934,

A. Is I REy I UNDERETAND.

B. OF THE CONVERSATION Iy IF SHE DOESN'T VOLUNTEERS AND SAY YEAHs I
I TOLD 3STEVEN THIS.

A. I DOMN'T CARE IF YOU TOLDs ASK HER DID YOU TELL STEVE THIE EECAUEE
YOU KNOW ANDs ANDs AND I'LL. BE»s I'LL TELL HER I'LL ZSAY CAROL YOU ENOW
THEY CALLED ME IN AND AZSKED ME RQUESTIONS ABOUT. BECAUSE SHE KNQWS

THAT I CALLED ABOUT THEs THE DEAL. THAT HAFFENED IN 1?31. SHEs I'VEs I
THINE s I'VE TOLD HER THAT.

. Dk
A. ANDs AND YOU KNOW I'LL JUST. WHAT THE HELL CAN YOU SAY?

R. WELL.

DC. WE'RE TRYING TO BRING THIZ ISSUE TO A CONCLUSION AND THAT'S YOU
ENDW  UNFORTUNATELY WE» YOU  ENDOW WE HAVE TQ DO IT THROUGH
CONFRONTATIONE LIKE THAT WHEN.

A. I UNDERETAND.

DC. THE SITUATION.

A. AND I, AND I WILLs» I WILL TELL YOU UF FRONT THAT EERNIE HAS NEVER
SAID A WORD T ME ARQUT IT. HAEZ NEVER SAID A SINGLE WORD TO ME AROUT
IT. AND I DON'T KNOW HOW BERNIE WAS WITH YOU. I KNOW WHEN THEY TALK,
THE REFORTERS THE DOTHER DAY THEY WERE EXACTs HE WAS EXACTLY THE WAY
THAT I TOLD THEM HE WOULD EE AND.

D, WHICH WAZ WHAT?T

A. BERNIE'E A HARD AZE.

: MaARK SMITH
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. UH-HUH.
A. BERNIE I3 SILVER STAR WINNER IN VIETNAMs HE'Ss I ADMIRE HIM:

HE'ZS VERY INTELLIGENT AND: AND HE'Z KIND OF LIKE ME AT THIS STAGE IN
MY LIFE. I'M THE LER FID: LEAST EFFORT REQUIRED.

. YEAH.

A. IF HE CAN MAKE A BUCK THE Fa3T WAY BYs RBY BORROWING FIFTEEN
THOUSAND FRIM HIS BROTHER AND TRYING TO  MAKE A DEAL YOU  KNOW THAT
HE'S JUST THAT TYFE BUT I HAVE & GREAT DEAL OF RESFECT FOR  HIM. I
READ HIZ COMMENDATION ANDs AND HE AND I+ I GOT A COMMENDATION VERY
SIMILAR TO THAT AND YOU ENDW WE HAVE A& RESFECT FOR EACH OTHERs MUTUAL
REEFECT FOR EACH OTHER BUT BERMIE'S., BERNIE IS IFs IF HE DOESN'T WANT
YOU ON HIS FROFERTY AND I DON'T MEAN YOU I MEAN LIKE A REFORTER OR
SOMETHING LIFKE THAT HE'LL TELL., IF THEY DON'T LEAVE IN THIRTY ZECONDS
HE WILL HELLF THEM OFF THE FROFERTY. HE'S THAT TYFE 0OF INDIVIDUAL.

M. FHIL?

FM. STEVE I WANT TO GET BACK TO THESE CONVERSATIONS THAT YOU HAD WITH
CAROL. AND MAEE SURE THAT I'M CLEAR 0ON EVERYTHING. THE: WHAT YOU'RE
TELLING UZ TODAY THAT JOHN MONAHAN HAD ID'D THE HEAD AND IT WAE FOUND
ON HIS FROFERTY THAT'ZS BASICALLY THE AEEOLUTE STATEMENT FROM CAROL.
A. YEAHs I+ I ENEWs I KNEW HE HéeD TO IDENTIFY THE HEAD.

FM. EBUT THAT'E A SUMMATION OF SEVERaAL CONVERZATIONE THAT YOU HAD WITH
HER «

Al YE

4}

FM. OK. WAE ANYEODY ELEE PRIVY T THESE CONVERSATIONG?

A DOT HAVE TO TELL YOU THAT?

M. YEAH.

A. MY WIFE.

FM. k.

A. OHs GODy» EHE WILL.

FM. DOEZs DOEESs I KNOW YOU CAN'T  SPEAK FOR HER BUT  FROMs FROM WHAT
YOU GUEESE OR YOU HAVING CONVERSATIONE WITH YOUR WIFE WOULDs WOULD HER
SUMMATION OF THE CONVERSATION RBE FRETTY MUCH THE SAMET

A. YEAH.

FM. OR WOULD SHE HAVE ANYTHING T ADD OR DETRACT®

A. NOT THAT I'M AWARE OF.
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Q. YOU'VE SPOKEN RECENTLY WITH HER AEQUT IT?
4. YEAH.
FM. YEAHs CAUSE WEy WE WANT TO KIND OF KEEF OUR EYE ON THE RBaLL HERE.
A. I UNDERZTAND.
FPM. ANDs AND THE PRIMARY THING WE'RE TRYING T0O GET AT IS: A WHAT WERE
THE» WHAT WERE THE STATEMEMTS MADE AND B IS THEREs IS THERE ANY
VALIDITY TO IT. EVERYTHING ELSE IS KIND OF A SIDE SHOW OF BUT IT HAS
T BE DEALT WITH NEVER THE LESS.
A. I UNDERETAND.
FM. OR.  WELL  ADAM WAE KILLED a5 VYOU'RE AWARE IN 1921 AND CAROL
DOESN'T START MAKING THEZE CONVERSATIONES TILL 1984, (UI).
A. EHE STARTED MAKING THEM TO ME IM 246.
PM. Ck 300 IN 1924 1 WOULD ABBUME. CORRECT ME IF I'M  WRONG THAT You
WERE AWARE 0OF THE NEW MEDIA REFORTS ABOUT WHERE ADAMS HEAD HAD EEEN
FOUND. CORRECT?
A. I EKNEW THAT ADAMEZ HEAD HAD EBEEN FOUND IN A DITCH OR SOMETHING
ALONG THOSE LINESD.
FM. DIDs DID YOQU ENOW LIEE WHAT COUNTY IN THE?
A. I HADs NOs I HAD NO IDEA.
FM. DID» DID YOQU KNQW THAT IT HAD NOT EBEEN FOUND IM A DITCH NEXT TO
JOHN MONAHAN'S PROFERTY?
A. UH-UH.
FM. DID» DID YOU GIVE ANY VALIDITY THEN TO CARDL INSINUATING AND
COMING QUT AND SAYING THAT THE HEAD HAD BEEN FOUND ON HIS PROPERTY.
A. NO NIT AT THE TIME I DIDN'T. I DIDN'T START GIVING VALIDITY TO ANY
QF THESE STORIES UNTIL FROBAELY & YEAR aAGQ.
FM. Ok DIDs DID YOUs I'M TRYING TO FUT MYSBELF IN YOUR SHIEZS, I MEAM
IF SOMEEDDY SAID TO ME THAT JOHN MONAHAN HAD T ID  THE HEAD I COULD
ACCEFT THAT BECAUSE HE WOULD KNOW THE CHILD AND 30 FORTH BUT IF
SOMERODY ZAID TO ME THAT THE HEAD WAS FIOUND ON HIS FROFERTY.
A. UH-HUH.
FM. I WOULD HAVE A HUNDRED AND FIVE GUESTIONS.
AL WELL  YQU HAVE T UNDERSTAND I DIDN'Ts I JUSET DIDN'T EBELIEVE IT AT
FIRET. Is I DIDN'T EVEN ENDW AT THE TIME FOR SURE: I DIDN'T EVEN KNCW
TRANE .SERIAL: Z4@3 REFORTING OFF. @ Ma&RK SMITH '
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FOR SURE AT THE TIME THEY HAD LIVED WITH THEM. THE WAY THAT: THE WAY:
WHAT BROUGHT ME TQ START EBELIEVING THAT MAYBE THEY KNEW WHAT THEY
WERE TALKING ABDUT WAS BERNIE'S FATHER'S NAME WAS FEDROs  WHEN FEDRD
DIED JOHN MONAHAM FLEW IN IN A HELICOFTER AND.

L. WHEN WaZ THIS: HOW LING AGD ARE WE TALKING AROUT?

A. OHs FROEAELYs IT'S BEEN AT LEAST TEN YEARE AGD BUT I WAS, I WAS. I
AW Ay BERNIE HAD TOLD ME  THAT AND IT HAD NOTHING TO DO WE WEREN'T
TALEING ABQUT THE CASE OR ANYTHING LIKE THAT AND MY WIFE HAD TOLD ME
ALEDy SHE SAID SHE HAD WALKED UF TO THE FUNERAL WITH JOHN MONAHAN AND
I WENT YOU'RE KIDDINGy YDU KNOW THEN I STARTED SAYING WELL YU FENOW
THIS STUFF IS PROBABLY TRUE. BECAUSE  JOHNM  MONAHAN FLEW IN IN A
HELICOFTERYy HAD A LIMOUSINE AND WENT RIGHT TO FEDRO'S FUMERAL. MYs MY
WIFE HAFFENED TO WALE UF AT THE SAME TIMEs WALKED RIGHT UF TO WITH
HIMs HE WaAS.

Q. B0 PRIOR T THIZ TIME YOU WERE NOT» (UI) THOROUGHLY CONVINCED THAT
THEY EVEN KNEW THE MOINAHANS.

A. NI Is NI I
& IB THAT (MJI) ™

A. YEAHs I MEAN Iy I JUST THOUGHT IT WAS TOs YOU KNOW TO  EBE HONEEST
WITH YOU I THOUGHT IT WAS JUST 7T MUCH OF A COINCIDENCE. I MEAN
YOU'VE GOT TO LOOK ATy AT THIS. Iy I WAE A FOLICE OFFICER IN 1. FIVE
YEARZ BEFORE I EVER MET MY WIFE AND TEN ALL 0OF A SUDDEN I MEET MY
WIFE WHDSE FAMILY LIVED WITH THE WALSH'S AND I HAD SOMETHING DOWN
THERE THAT I FELT WAS LEGITIMATE WITH THEs WITH THE WALSH CASE. I
JUBT THOUGHT THAT WAS, I  THOUGHT IT WAE A COINCIDENCE RBUT I JUus
REALLY DIDN'T THINKE THAT THERE WAZ ANYTHING TO IT. I'M TELLING YOU I,
YOu IF vy EVER SFENT TIME WITH MY SISTER IN LaW YOU WOULD UNDERSTAND
THAT ZHE LIKEE TO EBE THE CENTER OF ATTENTION. AND I AND AGAIN I LOVE
HER DEARLY EUT THE FACT IS5 I JUST NEVER FAID ATTENTION TO IT.

FM. 80 THE BOTTOM LINE IS YOU DISCOUNTED HER REMARKEST

A« YEAH.

FM. CAUSE YOU DIDN'T REALLY EBELIEVE THEM.

A. YEAHy T NEVER I, BERNIE NEVER TaLEED TO ME. I NEVER WENT AND AEHED
EERNIE ARQUT IT AND: AND MY WIFE aND I WOULD TALE AEOUT IT AND THEN
ONEy  YOU ENOW MY WIFE TOLD ME  ACTUALLY MY WIFE IS THE ONE THAT
FINALLY CONVINCED ME THAT THEY: BECAUSE SHE SAID JUBT JUST NOT TRYING
TO CONVINCE ME THAT SHE HAD WALEED UF WITH JOHN MONAHAN TO FEDRO'S
FUNERAL. .

FM. 80 THERE CAME A TIME WHERE YoU BEGAN TO SUSFECT IT MIGHT BE SOME
VALIDITY T WHAT SHE 2AID.

A. YEE I DID. AND I.
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FM. ALRIGHT. AND WHEN EXACTLY WAZ IT?
A. FPROBAELY AECQUT A& YEAR AND A HALF AGD.

FM. NOW ENOWING WHAT YOU ENOW OR ENEW THEN  AEBQUT THE CASE FROM MEDIA
SNURCES ANMD B0 FORTH.

A. UH-HUH.

FM. IF CAROL HAD MADE A STATEMENT TO YOU IN EFFECT THAT THE BEODY HAD
BEEN FOUND ON MONAHAN'S PROFERTY AND  THAT YOU NOW BEGAN TO THINE
THERE MIGHT BE SOME TRUTHFULNESES THEN.

A. WHY DIDN'T I COME FORWARD THENT

FM. WHY DIDNM'T YOU COME T THE POLICE THENT

A. GOOD QUESTION.

FM. BECAUSE THAT IE S0ME ZERICOUES INFORMATION.

A. IT'S SOME  ESERIOUS INFORMATION AND  YOU'RE PROBABLY NOT GOING T
EEFPECIALLY YOU SIRy YOU'RE PROBARLY NOT GOING TO LIKE WHAT I'M GOING
TD 8AY. I HAD ARBEOLUTELY NO FAITH IN THE HOLLYWODOD POLICE DEFARTMENT.

I GOT TD BE REAL HINEST WITH YOu.

B. I'M A BIG EOY YOU CAN SAY WHAT YOU WANT. I» I MEAN WHENs HOW YU
FEELy THAT'S WHAT I'M HERE FOR. I'Ms I'M INTERESTED IN WHAT YOU KNOW.

WHAT (UI) .

A. I, BECAUBE I THOUGHT THAT: I THOUGHT FIFTEEN YEARS AGD THAT I,
THAT HOLLYWOOD DROFFED THE BALL. I GOTTA BE» I MEAN TO EBELOW OFF WHAT»
WHAT I HAD DONE FIFTEEN YEARZ AGD THAT I THOUGHT WAS REALs AT THE
TIME I THOUGHT IT WAS SOMETHING THAT» THAT NEEDED TO EE FOLLOWED UF
ON AND I DIDN'T FOLLOW UF ON IT aND I THOUGHT THAT YOU GUYS AND WE
NEVER HEARD ANOTHER WOIRD BACK ON IT AND THEN I MEAN I READ THE FAPERS
TOD. I READ THE THING ARQUT THE oOTTIE TOOLE CASE AND THINGE LIKE
THATs THAT'ZS THE TRUTH.

. ALRIGHT.
FM. WE CAN ALL UNDERSTAND THAT AND ACCEFT THAT.
A. UH-HUH.

FM. AND I DON'T HAVE A PROELEM AND I DON'T THINK DETECTIVE EMITH HAS
A FROBLEM WITH IT.

Ghe IT DIDN'T HURT MY FEELINGS.

FM. WE'REsy WE'RE ALL OFEN TO CRITICISM. Tk» WHETHER IT'S PERSONAL OR
JUST IN THE ORGANIZATION.

A. I UNDERSTAND.
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FM. ACCEFTING THAT IF» IF YOU HAD INFORMATION OF THIZ NATURE WHERE
SOMERODY 'S IS MAKING A STATEMENT THAT THIS THIS CHILDS HEAD WAS
FOUND ON HIZ FROFERTY AND YOU COME TO BELIEVE THAT. WHY NOT AMOTHER
FOLICE AGENCY?

A. BECAUSE THE THING THAT RUNS THROUGH MY MIND AND AGAIN, THIS 1S,
SOUNDE LIKE SOMETHING ©OUT OF A TV  EBCRIFT. IF SOMERODY WOULD KILL A
CHILD FOR WHAT I THOUGHT WAS MONEY THEN THEY WOULD CERTAINLY NOT
HESITATE T DO IT AGAIN IF THEY THOUGHT THEIR LIFE WAS THREATENED.
AND  EITHER BY FRIEON 0OR THE ELECTRIC CHAIR. IF YOU FOUND s IF you
INDEED DID FIND SOMEBODY OR THIS THING TOOE ANDTHER ANGLE (UI) s AND I
DIDN'T WANT MYs I DIDN'T WANT MY SISTER IN LAW OR MY FAMILYs CAUSE I
HAVE A SIX YEAR 0OLD DAUGHTER: I DIDN'T WHAT TOs I DIDN'T WANT TO TAKE
THE CHANCE.

FM. QR B0.

A. AND THAT'S WHY I CALLED THE: AND THAT'S EXACTLY WHY I CALLED THE
REFORTER AND TOLD HIM THESE ARE THE FPEOFLE AND GAVE HIM A FALSE NAME
AT FIRET BECAUZE I DIDN'T WANT TO END UF LIKE I AM NOW.

PM. AGAINs Is I YOU KNIW I CAN  SOMEHOW UNDERETAND THEs YOU ENOW YOUR
FERZONAL SAFETY AND YOUR SAFETY 0OF YOUR FAMILY IS  FARAMOUNT BUT AT
THE SAME TIME YOU CALLED THE REPORTER AND GAVE HIM FALEE NAME.

AL UH-HUH.

FM. ANDs AND YOU'RE. YOU KNOW YOU HAVEs YOU'RE AN INTELLIGENT
INDIVIDUAL . IF YOU THOUGHT CAROL WAS BEING TRUTHFUL.

Ao UH~-HUH.

FM. WHY NOT GET THE INFORMATION T2 LaW ENFORCEMENT IN A FASHION THAT
COULDN'T  BE TRACED TO YOU BUT  WOULD HAVE ALLOWED LAW ENFORCEMENT TO
G0 TO CAROL AND SHE COULD HAVE DENIED IT 0OF COURSE BUT AT LEAST LAW
ENFORCEMENT  WOULD HAVE HAD AN OFFORTUNITY TO QUEETION THE DIRECT
SOURCE OF THESE STATEMENTE WITHOUT EVEN INVILVING YOU.

A. WHAT T WANTED TO DO WAS GIVE IT TO SOMERODY ELSE AND LET THEM RUN
WITH IT. ALL I WANTED TO DO WAE JUSTs EBECAUSE I THOUGHT IF I COULD
CALL WP AND DO IT  ANONYMOUSLY THEY WOULD GET THE NAMES AND ALL OF &
SUDDEN», IF I WAE AN INVESTIGATIVE REPORTER DR AN INVEETIGATOR OR
SOMETHING LIKE THIS THEN THE FIRET THING I WOULD DO IS I WOULD START
IN DOING EACKGROUND CHECKES ON THESE FEOFLE. AND Is AND I CERTAINLY
WOULDN'T RBARNSTORM THE FRONT DOOR AND START ASKING THEM ANDs AND YU
ENOW» T DON'T ENOW  WHAT YOUR FEELING IS ON IT BUT WITH MINE I WOULD
HAVE NEVER GONE TO EERNIE TOs 4% A LAW ENFORCEMENT OFFICER IF I'D
GOTTEN INFORMATION THAT HE MAY EBEE EVEN REMOTELY CONSIDERED A SUSFECT.
I'M NOT ZBAYING HE I8 EUT HE May HAVE INFORMATION THAT'Ss THAT'S
FERTINENT TO THE CASE AND 30 I JUST WéaZ GOING TO LET THEM DO IT. I
WAZ JUET GDING TO CALL UFP. GIVE IT TO THEM AND LET THEM DO IT.

FM. SINCE, ZINCE THIZ I ALL MUSHROOMED QUT HAVE. HAVE YOU ABKED
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CARDOL IF THIS STATEMENT IS TRUE TODAYT

A. NO I HAVEN'T. I'M AFRAIDs I'M AFRAID OF WHAT BHE'S GOING TO TELL
ME AND I DON'T WANT TO KNOW ANY MORE NOW.

B WHAT DO YOU MEANT

A. I YOU ENOW I'M AFRAIDy I JUST DON'T KNOW. I DON'T ENOW WHAT SHE'S
GOING TO SAYs I DON'T EVEN WANT T TAKE THE CHANCE. YOU KENOW IF I
KNEW SHE'D SAY NOQ I WAS LYING ARQUT THE WHOLE THING OR SOMETHING LIKE
THAT I WOULD ASK HER BUT I DON'T ENOW AND I JUST DON'T WANT TO TAKE
THE CHANCE. YOU ENOW YOU GUYS CaN GO AND  Talk WITH HER AND IF SHE
TELLE YOQU FINEs I JUBT. I JUST DON'T  WANT TO TAEE THE CHANCE OF HER
TELLING ME YEE IT'E ALl TRUE.

FM. WELL BACE WHEN SHE WAS MAKING THEZE STATEMENTE. WHEN YOU WERE
HAVING THEEE CONVERBATIONEZ. YOU SAID LITTLE BEITE AND PIECES. DID YOU
FERSONALLY EVER YOU KNOW  JUST HAVE AN INQUISITIVENEES Sk HER TO
ELAEDRATE ON HOW SHE KENEW THE HEAD WAE FOUND ON MONAHAN'S PROFERTY
DRy OR WHAT THAT MEANT?T

A. NO I THINE WHAT WEs» WHAT WE WENT INTO MORE THAN ANYTHING IS THE
ASSOCIATION THAT THEY HAD WITH THE WALSH'S AND THE MONAHANS AND HOW
THEY CAME T BE FRIENDE ANDs  AND  YOU  ENDW I THOUGHT IT WAS
FASCINATING HOQW THIE MAN WOULD TAEKE JOHN WALSEH UNDER HIS WING AND
BECOME As A COMPANION TO MICHAEL MONAHAN  AZ A REBULT OF SAVING HIS
LIFE AND STUFF LIKE THAT. ANDsy AND I ENOWs AND THERE'E EBEENM» THEY'VE
TOLLD ME ARDUT THIEZ MICHAEL  MONAHANS I GUEEE THAT'ES HIS SON OR
SOMETHING LIKE THIS.

B. WHD'S THAT?

A. CAROL YOU ENOW  SHE 341D SHE ENEW MICHAEL MONAHAN.  THAT TYFE OF
STUFF. AND I KNEW THAT MICHAEL MINaHAN HAD BEEN IN TROUEBLE FOR SOME
F.IND OF AN ATTACE DR SOMETHING ON  SOME GUY OR THREAT OR SOMETHINGs
THERE WAS ZOME MONEY OR (UI) .

G, WHO'S, WHO'S TELLING YOU THIS NOWT THIE IS CAROL?T

A. NO THIE WaAB» I THINE IT WaS JAY GRELEN THAT WAS TELLING ME THAT.
HE ASKED ME IF I'D FKENOWN AROUTs DID I ENOW ANYTHING ABOUT MICHAEL
MONAHAN: ABOUT  HIM EEINGs HAVING TO GOT  JAIL. OHy  WAIT As WAIT A
MINUTEs NO THAT. CAROL DID TELL ME THAT HE WAS IN JAILs THAT THE
FOLLICE HAD CALLEDs 0OR THATs: THAT BERNIE CALLEDs WHEN HE CALLED JOHN
MONAHAN AFTER THE» I GUESHE IT WS YOU THAT HAD GONE TO HIM OR THE
REFORTER 0OR S0OMEBODY HE CALLED  JOHN MONAHAN AND SAID  YOU ENOW WHAT
THE HELL IS GOING ON HERE AND JOHN TOLD HIM IT WAE SOMETHING AROUT
MICHAEL BEING IN JAIL. THAT'E WHAT IT WAE. THEY WEREs THEY WERE
CALLING AND TALKING TO HIM ABOUT, BSOMETHING ABOUT MICHAEL BEING IN
JAIL.

e WAITy WHD CALLED?
A. I EBELIEVE IT WAS RIGHT AFTER YOU GUYZE TALKED TO BERNIE 0OR THE
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REFORTERE TALKED T BERNIE. MUBT HAVE BEEN RIGHT AROUND THE BAME TIME
EECAUSE YU SAID THAT THEY WEREs BUT HE SAID WHEN THEY LEFT HE CALLED
JOHN MONAHAN., CAROL TOLD ME THAT: SHE CALLED ME RIGHT AFTERs RIGHT
AFTER THE REFORTERE LEFT AND SAID HEY IS THE MIAMI HERALD QOVER AT
YOUR HOUSE YET AND I SAID No. AND I SAID WHY AND SHE GOES WELL THEY
JUST LEFT HERE AND I JUST G0T OFF THE FHONE WITH BERNIE ANMD BERNIE
SAID THEY HAD BEEN TO HIE HOUSE AND BERNIE, AND EBERNIE HAD TOLD HER
HE HAD CALLED JOHN MONAHAN AND  JoOMN TOLD HIM THAT THEY WERE CALLING
ABOUT» THE FAFER WAS CALLING ABOUT SOME TROUBLE THAT MIKE., MICHAEL
HAD EBEEN ARRESTED OR BOMETHING LIKE THAT. THAT'S WHAT IT WASs THAT HE
HAD EEEN ARRESTED FOR. FOR SOMETHING AND THAT'S  WHY THE NEWSFAFER
WERE CALLING HIM. (UIY AND I THOUGHT 0Oks I DON'T  ENOW IF THAT WAS
SOMETHING JOHN MONAHAN WAE SAYING TO TRY TO DEFUSE IT OR WHAT.

FM. WE» WE GREETED CaROL AT THE DDOOR THE DAY BEFORE YESTERDAY 1 GUESS
ARBDUT A:158  OR £:20 AT NIGHT. 80 THE MIAMI HERALD MUST HAVE EEEN
BEHIND WS+ WE DROVE RIGHT TO RERNIE'S HOUSE FROM THERE AND THEY HAD
CALLLED WHILE WE WERE ENROUTE 30.

. FPHIL YU STILL ARE ON As ON A.

PM. LET ME ABE SOMETHING. DID THIZ JAY GRELEN FELLOWs AND CORRECT ME
IF I'M MIBTAEENs BUT AFFARENTLY SINCE SOME TIME IN 1995 YOU AND HE
HAVE BEEN COMMUNICATING EBACE AND FORTH.

A, UH-HUH.

FM. EBY TELEFHONE. DO YOU HAVE ANY FPEREONAL MEETINGET

A. NI ARSOLUTELY NOT.

FM. ANYs ANY WRITTEN CORREZSFPONDENCE?

A. NI,

FM. YOUs YOU MADE CALLE TO HIS OFFICEs THEY'VE ALL EEEN DIRECT CALLSs
CORRECTT :

A. YEAH.

FM. OR HAS HE TOLD YOU T CaLL COLLECT?
A. BOTH.

FM. BEOTH TYFES.

A. UH-HUH.

FM. OE.

. WHAT WAS YOUR FIRET CaALL WAS IT?

A. DIRECT.
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M. DIRECT.

FM. AND WHEN HE'Z TELEFHONED YOU HE HASN'T CALLED YOU COLLECT?

A. NI,

PM. OR HaS HE?

A. UH-UH.

DC. IN YOUR CONVERSATIONS WITH HIMs WHY DDl You THINE IT  WAE THAT,

THAT HE'S WITHHELD FROM LAW ENFORCEMENT YOUR  NAME AND THE NaAMEZ OF
YOUR SIETER IN LAW AND HER EX-HUSBAND FOR CLOZE TO TEN MONTHS?

A. I ASKED HIM TO.u
&, YOU ASKED HIM ToO® 0Ok.

FM. NOW WHEN YOU'VE HAD THEZSE CONVERSATIONZ WITH JAY GREELAND OVER &
FERIOD» ABOUT HOW MANY. JUST AS YOUR EBEST GUESETIMATE?

A. TWENTY.
FM. TWENTY. AND YU SAID THE FIRST WaS LIKE FOR AN HOUR. CORRECT?
A UH-HUH.

FM. AND THEs THE OTHERE WHAT'E THEIR AVERAGE DURATIONT

A. HALF aN HIUR.

FM. HALF AN HOUR. AND THE FRIMARY SURJECT EBEING THE ADAM WALBH
HOMICIDE.

A. THAT'S BEEN THE ONLY ZUBJECT.
PM. Ok. WHEN YDQU TALEED ToO MR GRELEN DO YOU SOMETIMES OFFER  YOUR

OFINIDN 0OF CERTAIN THINGST DOES HE ASK YOU AEOUT CERTAIN THINGS THAT
YU, YOU OFFER LIKE YOQUR THEORY OR OFINIQNT

A« NO NOT REALLY.

FM. WELL DI YOU BTATE FACTE TO HIM THEN?

A. I THE FACTE AS I KNOW THEM. AND WHAT I'M SAYINGs WHEN Is WHEN I
SAY I KNOW THE STUFF THAT I'VE BEEN TOLD. BUT RECENTLY I WOULD SAY IN
THE LAST THEYs THEY HAVEN'T BEEN B0 MUCH ABDUT ADAM WALSH CASE

DIRECTLY MORE LIKE WOULD: WOULD YOU Talk TO THIS PERSON 0OR THAT
FEREON AND I KEPT SAYING N2y NOs NI,

. WHAT: WHD HAZS HE»s WHAT NAMES HAZ HE MENTIQNEDT

A, WELL HE HASN'T REALLY MENTIONED ANYEODY DTHER THAN YOU HNOW WOULD
YOU TALK TO SOMEBODY  FROM CEST SOMETHING LIKE THATs NOs  WOULD YOU
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TaLEK TO? AND THEN THAT' 3. FINALLY I BAID NO., YOU ENOW  I'LL TALK T
LalW ENFORCEMENT aND THAT'S WHEN ALL THIZ STARTED TAKING FLACE.

DC. WHAT I'M CONCERNED ABOUT STEVE IS WHEN, WHEN YOU SPEAFING TO THIS
INDIVIDUAL MR GRELENs WHDOy WHO'S A NEW REFORTER OK7T IT'S HIE JOE TO
TRY TR GATHER INFORMATION.

A. SURE.

DC. IF YOU TELL HIM SOMETHING WHETHER IT'S‘YGUR CRINION OR NOT IT.
IT'E A QUDTARBLE ITEM.

Al UH-HUH.

DC. 80 WHAT I'M GETTING AT IS5 THINKING BACK NDVER THESE CONVERSATIONS
DI YOU RECALL IFs IF YOU'VE OFFERED YOUR OFINION OR THEORIEST

A. NOy NOs Iy I'D NEVERs I'D NEVER OFFER AN QFINION WHAT 30 EVER.

DC. 80 WOULD IT BE A FAIR STATEMENT TO 284Y THENM THAT ANY TIME IN THE
FUTURE IF MR GRELEN QUITES YOU IN  ANY MEDIA THAT WOULD DBE A DIRECT

QUNTE?
A. IN THE FUTURE?

DC. YEAHy 0ON ANY FAST CONVERZATIONS HE'E HAD. IF HE 2AID  THAT YOU
TOLD HIM S0OMETHING AND QUOTES YOU. aND YOU UNDERSTAND WHAT I'M TRYING
T EAY?

A. YEAH. I UNDERSTAND WHAT YOU'RE SAYINGs I UNDERZTAND WHAT YOLU.

DC. THAT'S WHY I AZKED YOU IF YOU OFFERED OFIMIONS. IF  YOU QOFFER AN
OFINION TO ME THAT'S ALl IT IS, IS OFINION.

A. RIGHT.

DC. I'M YOU KENDOW  WE'RE LAW ENFORCEMENT FEOPLE AND WE DEAL WITH FACT
NOT QFINION, BUT IF YQU OFFER MR GRELEN AN DFINION AND HE FUTE THAT
IN THE MNEWSFAFER HE DRQEESN'T HAVE T FROVE IT AZ A FACT.

A. NIs NI, I MEAN HE'S NEVER ASKEED ME MY OPINION ON ITs HE'S NEVER
ASKED ME MY THEDRY ©ON IT AND Is YOU ENQW I ENOW HOW. EECAUSE I WAS
INs I'VE BEEN IN YOUR POSITION THE ONLYs THE ONE THING THAT I CAN SAY
ABOUT JAY GRELEN IZ I'VE TALKED TN HIM FOR TEN MONTHE AND MY NAME HAB
NEVER GOTTEM NUT. )

DC. S0 THEN THE EOTTOM LINEs AND CORRECT ME AGAIN IF I'M WRONG. IFs
IF WE SHOULD EVER READ ANYTHING AEBDUT THE ADAM WALEH HOMICIDE IN THE
MEDIA FROM JAY GRELEN THE ONLY THING THAT VYOU'RE TELLING US TODAY
THAT IS ABSOLUTE FACT A5 A QUOTE I3 THAT THIS QUOTE THAT CAROL SAID
AT ONE TIME THAT JOHN MONAHAN HAD  TO ID ADAME HEAD AND  THAT IT WAS
FOUND ON HIEZ FROFERTY?

A. YEAH. FRETTY MUCH 30.
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DC. ANYTHING BEYOND THAT WOULD NOT BE A TRUE STATEMENT.
A. YEAHy THAT'S PRETTY MUCH TRUEs THAT'S FRETTYs FRETTY ACCURATE.

o NOW  WHEN WE'RE ON THAT SAME IDEaAs  THATs THEs YOU MENTIONED EARLY
ON AEOUT THE NAME OF THE. THE SON OF THE POLICE OFFICER.

A. UH-HUH.

. AND YOU MENTIONED THAT IT WAS THE REPOIRTER. WAS IT JAY GRELEN THAT
WA THAT MENTIONED THE NAME MOWER TO YOU?

A. YEAH» YEAHs WHAT HE DID FROM WHaAT I UNDERSTAND. WHAT HE TOLD ME HE
DID IS HE WAS:» HE WAE ABLE TO GET & THE NaME 0OF THE CAFTAINEZ: THES
THE ALL THE CAFTAINS THEY HAD DIWN  THERE AT THE TIME AND GOTs WAS
ABLE T GET THEIR NAMEZ AND Is I HAVE NO  IDEA THEIRs LIKE SAID
THEIR NETWIOREK IS PROBABLY JUST AZ GOOD AE YQURS IF NOT BETTER IN SOME
INETANCES. AND WAS ABLE TO FIND THAT THERE WAE ONE THAT HAD A 3SON
THAT WAE ABDUT THE ZAME AGE AS THE GUY WAES AT THE TIME WE CALLED DOWN
THERE AND BUT HE SAYZ UNLESZ THEs HIS RECORD IS SFOTLESSs UNLESEE HE'S
HAD IT PURGED THERE'S NOTHING: YOU ENOW THERE'S NOTHING ON IT.

B . WAS THIE IN THEs WHEN YOU TOLD JAY GRELEN  THAT YOU KNIW YOU .
THIS VAN.

A. UH-HUH.

. IT WAS A BON OF Ay OF A CARPTAIN  YOU DIDN'T REMEMEER THE NAME OF.
WAZS IT IN THAT VERY SAME CONVERSATION THAT JAYs OR DID HE HAVE T GO
CHECH™Y

A. OH» NO HE HAD TO GO CHECE  AND IT WAS A MATTER 0OF A COURLE 0OF
MONTHE .

‘ M. ALRIGHT. 50 THEN HE MENTIONS THE NAME.

A. RIGHT.

G. ONE NaME HE MENTIONED TO YOu?

A. YEAH.

. AND IT SOUNDED FAMILIAR.

A. I'M JUET AS GUILTY AE ANYRODY ELSE. IT CQUULD HAVE BEEN JUBT As THE
NAME MOWER YOU KNOW I JUST. I REaLLY. IT COULD HAVE BEEN THE FACT

THAT HE SAID IT THAT MAKES ME BELIEVE I'VE HEARD IT RBEFORE QR Is IFs
IF I HAD TD TEETIFY IN COURT I WIULD SAY I CAN'T REMEMEER.

W. Ok,

FM. BEFORE YOQU JUST TO GO BACK T THAT STATEMENT AGAIN THAT CAROL
SUFFOSEDLY MADE» WELL DID MAKE. YOU KNDW TODAY SITTING HERE THAT JOHM
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MONAHAN DID HAVE TO IDENTIFY ADAMZ HEAD. CORRECT?
A. UH-HUH. WELL I MEAN I.
FM. DETECTIVE SMITH TOLD YOU THAT A BHORT TIME AGO.

A. I DOy RIGHT. I DIDN'T ENOW PRIOR TO THAT THOUGHs I MEAN I DIDN'T
ENDW FOR A FACT I'VE NEVER READ THE REFIRT.

FM. Ok, KNOWING THAT TODAY.
A. UH-HUH.
FM. QK. AE FACT THAT HE DID DO THAT.

AL UH-HUH.

FM. AND YOU ENOW CAROL BETTER THaNM WE DO QBVIQUSLY. THAT FPART OF THE
STATEMENT THAT SHE MARKES I35 OBVIOUSLY A& TRUTHFUL STATEMENT.

A. UH-HUH.

FM. THE STATEMENT THAT SHE MAKES 0OR AS YOU RECALL HER MAKING THAT THE
HEAD WAZS FOUND ON HIZ PROPERTY. DD YOU BELIEVE THAT TO BE TRUE 0OR DO
YL FEEL  THAT THAT'S SOMETHING SHE HAS EMEELLISHED ON 0OR HAS

MISROUOTED?Y

A. THAT WIULD MAKE PERFECT SENSE AE, THAT WOULD FOLLOW CAROL'S
FATTERN. SHE WOULD SAY AND THEN ADD SUOMETHING TO IT.

FM. HAVE YU ENDWN CARDL TD MAEE STATEMENTS OFs SERIOUE STATEMENTS.
A UH-HUH.

FM. ABOUT PEOFLE OR ABOUT THINGS THAT» THAT ARE NOT?

A, NO Iy Iy I CAN SAY THATs I REALLYs I HAVEN'T.

FM. HAVE  YOU ENOWN HER T MAKE STATEMENTES THAT HAVE BEEN SERICOUSLY
MISTAKEN?

A. YEAHs I'VE AND THEY'REs THEY'RE THINGE THAT DON'T AMOUNT TO MUCH
YOU ENOW WHAT  I'M SAYING THAT JusT, EUT THIE IS THE ONLY EERIOUS
THING THAT I'VE EVER BEENy CAROL'E EVER BEEN INVOLVED IN WITH. THAT I
ENDW OF OTHER THAN STUFF WITH HERs HER MOTHER YOU ENGOGW AND BUT.

FM. I THINK WHAT I'M TRYING TO SaY IS5 BY NATURE IS BHE SOMEERODY THAT
IF SHE HAD T REFEAT SOMETHING THAT SOMEONE TOLD HER SHE MIGHT NOT
GET IT RIGHT?

A. THAT'S A& REAL ACCURATE DEBCRIFTION. THAT'Zs THAT'S As THAT'S AN
ACCURATE:s A VERYs WHATs THEs WHAT YOU WOULD SAY: WHAT THE DESCRIPTION
THAT YoU (UI)s YOQU JUST DESCRIEED TO ME IS A TYFE WHAT.: CAROL WOULD
ADD SOME FICTION WITH SOME FACT.
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. ON THAT SAME VEIN WOULD SHE? NOT», NOTs BEESIDES RBEING INACCURATE ON
A STATEMENT DR  MAYEE ADDING A& LITTLE EBIT MORE TO IT. WOULDs COULD:
WOULD SHE BE MAERING A STATEMENT 0OF SOMETHING THAT ALL BHE HAD WAB
HER»s BASED ONLY ON AN OFINION. IN OTHER WORDEs SHE WOULD MAKE A

STATEMENT .

A. U .

. IN OTHER WORDE LET ME GIVE AN EXAMPLE. THEs THE STATEMENT SHE
MAKEES ABQUT SEVERAL MONTHE OR. OR  SHORTLY EBEFORE THE MURDER BERMIE
ALMDST IN A PANIC COMES AND TELLS HER YOU GOTTA GET 0OUT OF HER. YOU
ENOW AND SHE LEFT WITH THE SHIRT ON HER BACK AND HER KIDS.

A. YEAH.

H. COULD THAT BE AN EXAGGERATIONT

A. I WOULD 3AY YES EXCEFT FOR THE FACT EHE CAME T MY WIFE'S HOUZE AT
THE TIME AND.

Q. SIDE B TAFE NUMEBER Zy SAME CONVERSATION. STEFHEN LEERBRUNC.

DC. BTEVE DO YU EVER REMEMBER ARRANGEMENTS BEING MADE TO HAVE HER
FERSONAL BELONGINGE BROIUGHT UP HERET

A. NO  I'VE NEVER EVEN HEARD 0OF. AND AGAIN THAT WAZ FIVE YEARS BEFORE
I KNEW. I'D FOUNMD THIS 2QUT IN =24 AND SHE HAD BEEN UF HERE IN 21s ZHE
CAME PBACK IN S1. BUT NOEQDY EVER SAID WHETHER ZSHE BROUGHT THEs OR
EERNIE EBROUGHT THE POSSESSIONG BACK OR AMYTHING LIKE THAT.

DC. 0OK. AND YU FIRET MET YOUR WIFE WHEN?

A. AFRPRIL OF =&,

DC. OF. AND YOU WOULD HAVE MET CAROL WHENT

A. DHs PROBAELY A MONTH OR 50 LATER.

DC. MAYEEs MAYEE I MISSED SOMETHING EUT DID BERNIE EVER EXFLAIN TO
YU QR ANYEODY WHY HE GAVE THOSE ORDERE FOR HER TD GET THE KIDS AND
GET QUT?

A. HE'S NEVER EAID TO ME A THING ABRCUT THE.
DC. TO THIE DAY?
A. TO THIS DAY EVER SAID A THING TO ME ABOUT IT AT ALL. I'VE NEVER

ASKED HIM ARBIUT IT AND HE'S NEVER SAID ANYTHING TD ME ARBDUT IT. ANDs
AND AGAIN> GETTING BACK T BERNIE THAT'S THE TYFE OF INDIVIDUAL HE

I5.

B. I THINKE WE RAN OUT OF QUESTIONS. ONEs 0OH.
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FM. THERE'S ONE MORE QUESTION.
W. I FIGURED FHIL WOULD HAVE TO ADD ANOTHER ONE IN HERE.
FM. I USUALLY ALWAYS ASE THIS.

. HE HAZ T HAVE THE LAST WORD.

FM. IF WE HAVEN'T ABKED YOU ANYTHING ABOUT THIZ. THIE SITUATION. IF
THERE'S ANYTHING THAT YOU FEEL WE SHOULD KNOW ABCOUT.

B. I WAS GOING TO END» I WAS GOING TO END THAT WAY TOO FHIL.
A. I'VE BEENM WAITING, I'VE BEEN WAITING FOR THAT ONE.
. THAT'E EXACTLY HOW I WAS GOING TO END IT BUT HE SAID IT. GO AHEAD.

A. JUBT B0 Iy I KIND OF GDTs YESTERDAY I KIND OF GOT THE INFORMATION
FROM THE MIAMI HERALD THAT 1 DID THIE BECAUSE I'M DYINGs I HAVE A
TERMINAL TLLNEZZ. WELL I DO HAVE aN ILLNESE THAT'S GOING TO CAUSE ME
TO DIE. I'M NOTs I'M NOT 4 I'M NOT DOING THIE BECAUSE: AND I DIDN'T
D THIES EBECAUSE 0OF I'M A& SAINT OR ANYTHING LIKE THAT. I ACTUALLY TOOK
THE CHICKEN'S WAY OQUT INITIALLY AND JUET WAE GDING TO GIVE IT TO
SOMEEODY ELEE AND LET THEM RUN WITH IT AND BECAUSE I FELT LIKE I
DIDN'T WANT MY FAMILY INVOLVED IN IT. IT WABN'T GOINMG T BRING ADAM
BACKE, S0 I WOULD JUST LET SOMEEODY ELBE TAKE THEs TAKE THE BALL AND
RUN WITH IT. MY INTENT ON THIS WAS IF THERE WAZE SOMETHING IT COULD EBE
FOUND (UI) TO DO IT» IF NOT THEN YOU GUYE WOULD FIND OUT  AND LET IT

REST.
PM. JUST FOR THE RECORD I GUESE WE SHOULD ASK YOU. YOU FPEREONALLY

DON'T HAVE  ANY FIRZT HAND KNOWLEDGE CONCERNING THE DEATH OF  ADAM
WaALSH DO you?

A. ABSOLUTELY NONE. ARSOLUTELY NONE. AND THE FACT THAT THIEs THIE
LUDICROUS STATEMENT ABQUT BERNIE HAVING ESEEN ADAME WALSH'S REMAINGS
IT'S, FIRET OFF HAD Is HAD THAT EBEEN THE CASE I DON'T CARE IF IT WAS

MY BROTHER QR MY FAMILY I WOULD HAVE TURNED HIM IN. AND BERNIE'S THE
TYFE OF INDIVIDUAL THAT WOULD NMEVER HAVE STOOD FOR THAT.

B DO YOU HAVE ANY IDEA WHY THAT REFORTER WOULD AZE THAT QUESTIONT

A. HE SAID THAT HE GOT IT FROM AN INFORMANT WITH THE FDLE. THAT'ZS,
THAT'S WHAT HE TOLD ME.

. AND INFORMANTT

A. WELL A ENITCH: I CALL HIM A SNITCH.

e OH.

A. HE SAID HE GOT IT FROM SOMERODY THERE AND I HAVE NO IDEA ANDs AND

I DON'T CARE BECAUBE I'VE LIED AND SAID I'VE USED OTHER INFORMANTS
WHEN I REALLY DIDN'T. BUT THENs AND HE SAID THAT'S WHYs AND HE WAS
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ARBSOLUTELY DUME FOUNDED WHEN I TOLD HIM; I MEAN I REALLYs BY THE LOOK
ON HIS FACE I REALLY BELIEVE THAT'S WHAT HE THOUGHT. CAUSE HE WENT
RIGHT OVER TO CARQL AND ASKED HER THE EXACT SAME QUESTION.

DC. NOW WHD DID THIS?

A. THE MIAMI HERALD.

. DOES THE NAME RONNIE GREEN SOUND FAMILIART

A. THAT'S HIM. RONNIE GREEN AND FHIL LOME OR SOMETHING LIKE THAT.

R Ok

A. I GOT HIS CARD AT HOME.

. ANY OTHER RQUESTIONS? HAS STEFHENs I THINE WE'RE DONE. WE

APFRECIATE YOU COMING DOWN  AND SPEAKING WITH US. HAZ EVERYTHING YU
TOLD US BEEN THE BEST OF YOUR ENOWLEDGE AND THE COMFLETE TRUTH?

A. YEE IT HAS.
R, HAVE I DR ANY DOTHER POLICE AGENCYs WHETHER IT BEE THE FLORIDA
DEFARTMENT 0OF LAW ENFORCEMENT OR THE STATE ATTORNEYEZ OFFICE FROMIZED

YOU  ANYTHING FOR GIVING THIS STATEMENT OR WAS IT GIVEN FREELY AND
VIOLUNTARILY BY YOUREELF?

A. GIVENM FREELY AND VIOLUNTARY. CAN I ASKE A QUESTION?T
B. ARSOLUTELY.

A. PHIL. IS THERE A MR RAY OR A STATE ATTORNEY IN?
FM. YEAHs MR RALFH RAY.

A. RALFH RAYT WELL I GOT A CALL FROM SOMERODY LAET NIGHT THAT SAID
HE'S ALREADY RELEAZED A STATEMENT THAT THIS INVESTIGATION HAD EREEEN
CONMCLUDED AND THE STUFF THAT WE'VE SAID IS NONEXIST OR BE. I JUST
WANTED TO.

FM. I THINK I CAN EFEAE FOR MR RAY IN SAYING THAT THAT IS NOT TRUE.
A. WELL I.

N. HE'S QUT OF HIS OFFICE.

A. I KNOW.

FM. AND I'M SURE THAT MR RAYs ENOWING MR RAY WOIULD NOT MakE A
STATEMENT LIKE THAT.

A. I'M JUST WANTING TO LET YOUus, THAT'Ss THAT'E A CALL I GOT LABT

NIGHT.
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FM. WHO CALLED You?

A. CEE NEWES.

FM. CRBE 0OH.

D. WHAT WAS YOUR RESFONSE TO THAT ONET

A. WELL ACTUALLY WHEN THEY.: THE TERM THAT THEY SAID WAE HE'E SAYS
THAT ALL YDOUR INFORMATION IS BULL3SHIT. AND I WENT FHEW THAME  GOD NOW

IT CAN ALL DROF. THAT'S WHAT SAID.

. QK. IT'E NOTs AS PHIL SAID IT'S NOT BEEN DETERMINED ONE WAY 0OR THE
OTHER .

A. RIGHT.
. BECAUSE THIE IE5 WHAT WE'RE DOING HERE NOW.
A WD .

. B0 WE AFFRECIATE YO SPEAKING WITH US AND THAT'ES A NOs, IF THERE'S
NO FURTHER GQUEETIONE THAT'S THE END OF THE STATEMENT. THANE YOU.

THE STATEMENT IS CONCLUDED 4/85/%4 AT AFFROXIMATELY 1:08 FM.
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